
روزنامه

مدیرکل پیشگیری ورفع تخلفات شهری شهرداری قم درگفت و گو با »ایمان« خبر داد:

برخورد قاطع با ساخت
 وسازهای غیرمجازشهری 

8

مدیر کل پیشــگیری ورفع تخلفات شــهری شــهرداری قم از 
برخورد جدی و قاطع با ســاخت وســازهای غیرمجاز شهری 
بخصوص تخلفات مرتبط با حاشیه نشینی خبرداد. احمد رضا 
شــفیعی درگفت و گو با خبرنگارروزنامه ایمان اظهارداشــت : 

مجموعه مدیریت شهری شهرداری قم پس از اجرای طرحهای 
رفع تخلفات شهری مرتبط با سدمعبروانتظام بخشی بمعابر 
وبوستانهاوســاماندهی موقــت دســت فروشــان باهمکاری 
وپشتیبانی ارزنده دستگاه های قضایی وانتظامی که بحمدلله 

مدیرعامل سازمان پارک ها و فضای سبز شهرداری قم خبرداد:

اتصالبوستان۱۰۰۰هکتاریبهشبکهآبیاریتحتفشار

اجازه بروز تخلفات مرتبط با حاشیه نشینی را نمی دهیم

8
مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان قم خبر داد:

ثبت »جشنواره ملی مطبوعات دینی« در تقویم 
سالانه جشنواره های  وزارت ارشاد 

معرفی بهترین نشریه حوزه دین در جشنواره ملی مطبوعات دینی 

1

2

به بهانه نتایج دورازانتظار تیم فوتسال فردوس؛

   فوتسال قم در برزخ

از معرفی  مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان قم  
ملی  جشنواره  نخستین  در  دین  حوزه  نشریه  بهترین 

مطبوعات دینی خبر داد.  سید موسی حسینی کاشانی با 
اشاره به اینکه شهر قم جایگاه ویژه و ممتازی در حوزه دین 
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معاون فنی و عمرانی شهرداری قم خبرداد:

پیشرفت 21 درصدی تقاطع 
غیرهمسطح میدان نماز

رییس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان قم :

معدن ونارچ بزرگترین پهنه
 منگنز خاورمیانه است

رییــس ســازمان صنعــت، 
معــدن و تجارت اســتان قم 
گفــت : معادن منگنــز ایران 
در ونارچ قم بزرگترین معدن 
منگنز در خاورمیانه اســت. 
افــزود:  ســیجانی  محمــود 
فرآوری منابع اســتخراجی و 
ایجاد ارزش افزوده مهمترین 
2نیاز اســتان قــم در خصوص  8

شهردار منطقه چهارقم خبر داد

کسب رتبه نخست کنترل
 پروژه و ارزیابی عملکرد

معاون فنی و عمرانی شهرداری 
قم با اشاره به آخرین وضعیت پروژه 
تقاطع غیرهمســطح میدان نماز 
گفــت: در حال حاضر پیشــرفت 
فیزیکــی این پــروژه بیــش از 21 
درصد است که به دلایل مختلف، 
درصدی از برنامه زمان بندی عقب 
هســتیم. عبــاس حلوائــی زاده با 
اشــاره به آخرین وضعیت احداث 

شــهردار منطقه چهار از کســب 
رتبه نخست این منطقه در زمینه 
کنتــرل پــروژه   MSP و ارزبابــی 
عملکــرد در 6 ماه نخســت ســال 
جــاری در بین مناطق هشــتگانه 
شــهرداری قم خبــر داد.  مهدی 
اصفهانیان مقدم با بیان اینکه در 
ســال جاری 135 پروژه عمرانی ، 
خدماتی ، ترافیکی و فضای سبز در  8

رییس پلیس آگاهی استان قم دربازدید از»روزنامه ایمان«:

قم پایین ترین آمارجرایم خشن درکشوررا دارد

 

 استاندار قم گفت: هدف اصلی قم در خصوص مباحث معدنی، توسعه اکتشاف 
سرمست  بهرام  است.   غیرفلزی  معادن  از  عبور  و  فلزی  معادن  استخراج  و 
روزسه شنبه طی جلسه ای با حضور مسوولان اقتصادی استان در معادن منگنز 
ونارچ، افزود: معادن منگز ایران در منطقه ونارچ قم به عبارتی بزرگترین معدن 
منگنز خاورمیانه است که بیش از 5۰ سال سابقه فعالیت دارد که یکی از مسائل 
امیدوارکننده در رابطه با آن برنامه ریزی جهت اکتشافات معدنی جدید در کنار 
استخراج های کنونی است. وی افزود: برای فرآوری و تکمیل زنجیره تولید معادن 

استاندارقم: 
استخراج معادن فلزی اولویت قم درمباحث معدنی است

2

 

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان قم با بیان اینکه طرح قطعه دوم 
خط انتقال مجتمع آبرسانی قمرود با هزینه ای بالغ  بر ۸۰ میلیارد ریال تا 
پایان سال جاری به بهره برداری خواهد رسید، گفت: این طرح هم اکنون 
از 35 درصد پیشرفت فیزیکی برخوردار است.  علی جان صادق پور که 
به صورت مستمر و میدانی روند اجرا و میزان پیشرفت طرح های آب و 
فاضلاب را بررسی می کند، پس از بازدید از عملیات احداث قطعه دوم خط 
انتقال مجتمع آبرسانی قمرود اظهار داشت: با اجرای 1۴ هزار متر خط 

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان قم خبرداد:
پیشرفت 35درصدی طرح خط انتقال مجتمع آبرسانی 

2

هفتهتربیتبدنیوخطرات
پیشرویورزش

بیماری های غیرواگیر،  بینی ها، سونامی  بر اساس پیش 
آینده بسیاری از کشورها را تهدید کرده و افزایش روزافزون 

هزینه های درمان، امیدواری ها برای توجه کشورها به امر پیشگیری از طریق ورزش را با چالش 
مواجه کرده است.

در صورت تداوم وضع موجود، هزینه های سرسام آور درمان، تمامی سیاست های سلامت 
محور کشورها را تحت تأثیر قرار خواهد داد. علی رغم این شرایط مأیوس کننده، هنوز هم فرصت 

برای اصلاح سیاست ها و تغییر شیب درمان به سمت پیشگیری وجود دارد.
در کنار این وضعیت، همه گیری کووید، سنگین ترین ضربات خود را به بخش ورزش وارد 
نموده است، از تعطیلی زنگ ورزش گرفته تا تعطیلی باشگاه های ورزشی و بیکاری مربیان، همه 

و همه جایگاه نازل ورزش در سلسله مراتب حمایت های مالی دولت ها را نشان می دهد.
وضعیت معیشت معلمان تربیت بدنی هنوز متناسب با جایگاه واقعی و در شأن آنها نیست و 
مربیان ورزشی در سراسر کشور فاقد یک بسته حمایتی بیمه ای متناسب با شرایط کاری خود 
هستند. باشگاه های ورزشی بخش خصوصی که تماماً با سرمایه های مردمی ایجاد شده اند؛ از 
حمایت های کافی برخوردار نیستند و تعطیلی های ناشی از شیوع کرونا، کاربری آنها را به سمت 

کاربری های غیرورزشی سوق داده است.
وضعیتی نگران کننده که نشانگر جایگاه متوسط تربیت بدنی و ورزش در جامعه ای است که 
این مهم؛ همواره از سوی رهبر معظم انقلاب و سیاستگذاران ارشد نظام اسلامی مورد تأکید 
قرار گرفته است. تقلیل تربیت بدنی و ورزش به مدال آوری در میادین بین المللی، محصول 
گفتمانی است که می خواهد شانه های خود را از زیر بار توجه به ورزش همگانی و ترویج ورزش 
سلامت محور با محوریت سبک زندگی فعال آحاد مختلف مردم خالی کند. نهادینه سازی 
ارتقای سلامت  با محوریت  آموزان؛ صرفاً هدفی  و دانش  زندگی کودکان  ورزش در سبک 
جسمانی محسوب نمی شود؛ بلکه هدفی است که مشخصاً تربیت همه ابعاد وجودی انسان 
از طریق ورزش و فعالیت بدنی را دنبال می کند. بسیاری از صاحب نظران علم ورزش بر این 
باورند که »تربیت بدنی« هدفی متعالی است که به حرکت و فعالیت انسان روح بخشیده و تحقق 

معنای ورزش را صرفاً در بعد بدنی آن دنبال نمی کند.
در همین راستا صدها دانشکده و گروه تربیت بدنی و علوم ورزشی در سراسر کشور به دنبال 
پرورش منابع انسانی کارآمد و اثربخش برای ورزش کشور هستند تا جایگاه تربیت بدنی و ورزش 
را به سطحی والا و متناسب با شأن و منزلت ملت ایران برسانند؛ و البته بسیار مایه تأسف است 
که جایگاه این مراکز علمی، هنوز در فرایند توسعه ورزش کشور شفاف و مشخص نشده و هنوز 
پس از چهار دهه تلاش مستمر برای توسعه علمی ورزش در ایران، بسترهای لازم برای استفاده 
مستمر و مؤثر دستگاه متولی ورزش از ظرفیت نخبگان علمی ورزش کشور فراهم نشده است. 
امری که به تدریج این نخبگان و مراکز علمی را به سمت انزوا و تولید پژوهش هایی نامتناسب 
با نیازهای روز ورزش کشور سوق می دهد. مجموعه این عوامل نشان می دهند مسیر پیش رو 
طولانی است و صاحبان اصلی هفته تربیت بدنی و ورزش یعنی ورزشکاران، مربیان، معلمان، 
استادان و همه تحصیل کردگان این حوزه، می بایست برای اعتلای نام این رشته انسان ساز و 
سلامت بخش بیش از پیش تلاش کنند. هفته تربیت بدنی و ورزش؛ فرصتی برای یادآوری این 

مهم است که تحقق ایران قوی و جامعه سالم بدون انسان فعال و ورزشکار غیرممکن است.
استاد دانشگاه و پژوهشگر حوزه سیاستگذاری و توسعه ورزش

مدیرکل آموزش و پرورش استان قم خبرداد:

انتخابانجمناولیاومربیاناستانقم
عنوانبرترینانجمنکشور

مدیرکل آموزش و پرورش استان قم گفت: امسال انجمن اولیا و مربیان استان قم عنوان 
برترین انجمن کشور را کسب کرده است.

حمیدرضا شیخ الاسلام در مراسم تجلیل از انجمن های برتر با اشاره به اینکه این انجمن های 
برتر از میان هزار و ۱۰۰ انجمن استان انتخاب شده اند گفت: بر اساس معیار ها و شاخص های 
ارزیابی، انجمن های اولیا و مربیان برتر، از امتیاز ۳۰۰ توانسته اند امتیاز بیش از ۲۷۰ را کسب 
کنند. شیخ الاسلام با بیان اینکه امروز از ۵۵۳ نفر از اعضای اولیا ومربیان موفق در مدارس 
مناطق مختلف استان قم تجلیل می شود افزود: تلاش های اولیا ومربیان در دوران کرونا برای 

بهبود و ارتقا سطح کیفیت آموزش و تربیت دانش آموزان شایسته قدردانی است.
افزود:  و  توانمند مدارس عنوان کرد  بازوی  و  و پرورش  را رکن آموزش  انجمن ها  این  وی 
توفیق وموفقیت در فضای آموزش، مرهون اقدامات مدیران، حمایت خانواده ها و اقدامات و 
تلاش های انجمن های اولیا ومربیان است. وی تاکید کرد: توجه به تربیت دانش آموزان در کنار 
ارتقا سطح آموزش به عنوان نیروی انسانی و سرمایه های اجتماعی آینده کشور موضوع مهمی 

است که باید در سرلوحه اقدامات انجمن های اولیا و مربیان استان قم قرار گیرد.

مدیر روابط عمومی و تبلیغات آستان مقدس بانوی کرامت خبرداد:

تصویرگریصحنهورودحضرتمعصومه)س(
بهشهرمقدسقم

مدیر روابط عمومی و تبلیغات آستان مقدس بانوی کرامت از تصویرگری صحنه ورود حضرت 
معصومه)س( به شهر مقدس قم توسط حسن روح الامین استاد حوزه نقاشی، در حرم مطهر 

این حضرت خبر داد.
حجت الاسلام محسن آمره در گفت وگویی با اشاره به نزدیک بودن سالروز ورود حضرت 
معصومه)س( به شهر مقدس قم در ۲۳ ربیع الاول از نقاشی صحنه ورود این حضرت به قم 

توسط حسن روح الامین از نقاشان برجسته کشور خبر داد.
به  اقدام  معصومه)س(  حضرت  مطهر  حرم  در  حضور  با  الامین  روح  استاد  افزود:  وی 
تصویرگری این صحنه بر اساس واقعیات تاریخی کرده است و در پایان این نقاشی به موزه آستان 

مقدس بانوی کرامت اهدا خواهد شد تا در معرض دید عموم مردم قرار گیرد.
مدیر روابط عمومی و تبلیغات آستان مقدس بانوی کرامت گفت: تولید این اثر هنری با 
همکاری حرم مطهر حضرت معصومه)س( با هیأت هنری جامعه ایمانی مشعر در روز ۲۵ 

مهرماه ۱۴۰۰ در رواق شاه عباسی حرم مطهر بانوی کرامت انجام شده است.
وی ادامه داد: روح الامین نقاشی است که هنر خود را در راستای خدمت به اهل بیت)ع( 
و انقلاب اسلامی به کار گرفته و آثاری از جمله واقعه مسجد گوهر شاد ، تابلو علقمه، اصحاب 

آخرالزمانی اباعبدالله)ع( را به تصویر کشیده است.
آمره تصریح کرد: تولید نقاشی صحنه ورود حضرت معصومه)س( به قم بنا بر خواسته و علاقه 
خود استاد روح الامین بوده و حرم مطهر نیز از این کار هنری استقبال و امکان حضور در حرم 

مطهر و اجرای نقاشی در حرم مطهر را فراهم کرده است.
وی از دیدار این هنرمند با آیت الله سعیدی تولیت آستان مقدس یاد کرد و گفت: به پاس 

زحمات روح الامین از وی با اهدای هدایایی تقدیر به عمل آمد.

رئیس گروه مطالعات و برنامه ریزی شهری شهرداری قم :

تدویناطلسمحلاتدرشهرداریقم
رئیس گروه مطالعات و برنامه ریزی شهری معاونت شهرسازی و معماری شهرداری قم از تدوین 
اطلس محلات در شهرداری قم خبر داد و گفت: شناسایی و تحلیل اطلس انجام شده و در حال 
حاضر در مرحله معیارها و شناسایی مرز محلات هستیم و تا پایان امسال این اطلس نهایی 

می شود.
فرهاد یامولا به اهمیت جمع آوری اطلاعات دقیق از شرایط محلات اشاره کرد و اظهار داشت: 
پروژه گونه بندی محلات به نوعی شناسایی محلات شهر قم بوده که از سال ۹۷ آغازشده و در 
حال انجام است. وی به برخی مشکلات طرح تفصیلی اشاره کرد و افزود: داشتن اطلاعات 
دقیق از محلات می تواند بسیاری از مشکلات طرح تفصیلی و اسناد بالادستی را برطرف کرده 
و باید بدانیم نگاه کلان طرح تفصیلی، نیازمند شناخت صحیح محلات به عنوان زیرمجموعه 
ناحیه و منطقه است. رئیس گروه مطالعات و برنامه ریزی شهری معاونت شهرسازی و معماری 
از برنامه های  شهرداری قم تصریح کرد: تدوین اطلس محلات و گونه بندی محلات یکی 
مطالعاتی مهم در شهرداری قم بوده که خوشبختانه با همه مشکلات آغازشده و امروز در مرحله 
تحلیل است. وی از تغییر احتمالی مرز مناطق در اطلس محلات خبر داد و ابراز کرد: هنوز 
خروجی کار مشاور در مرحله تحلیل بوده و به خروجی نهایی محله بندی نرسیده ایم، اما شاید 

در خروجی نهایی، مرز مناطق نیز کمی جابه جا شود.
 

رئیس مرکز بهداشت استان قم ؛ 

تمامواکسنهایکرونامؤثروکارآمدهستند
رئیس مرکز بهداشت استان قم با بیان اینکه تزریق واکسن های برکت، پاستوکووک، سینوفارم و 

آسترازنکا در قم ادامه دارد، گفت: تمام واکسن های کرونا مؤثر و کارآمد هستند.
سیامک محبی، با اشاره به اینکه محموله واکسن آسترازنکا به استان و کشور وارد شده است، 
افزود: از صبح سه شنبه ۲۷ مهرماه واکسن آسترازنکا، برای تزریق دوز اول در مراکز تجمیعی 

واکسیناسیون استان نیز وجود دارد.
و  برکت  سینوفارم،  واکسن های  تزریق  کنار  در  آسترازنکا  واکسن  اینکه  بیان  با  محبی 
پاستوکووک، واکسن آسترازنکا نیز برای تزریق دوز اول در مراکز تجمیعی واکسیناسیون استان در 
دسترس واجدین شرایط قرار می گیرد، ادامه داد: همه واکسن های کرونا مؤثر و کارآمد هستند 
و بر اساس شعار سازمان بهداشت جهانی واکسنی بهتر است که در دسترس قرار دارد، یعنی 
هر واکسنی که در مراکز بهداشتی تزریق می شود خوب است.  رئیس مرکز بهداشت استان قم 
با اشاره به اینکه بیماری کووید در حال حاضر مسئله مهمی در تمام دنیا است و ابعاد مختلف 
زندگی فردی، اجتماعی، سلامتی، اقتصادی، رفاهی و فرهنگی را درگیر کرده است، گفت: 

بدون تردید کنترل آن بدون واکسیناسیون و رعایت شیوه نامه های بهداشتی فراهم نمی شود.

رضا شجیع*

مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان قم  از معرفی 
ملی  جشنواره  نخستین  در  دین  حوزه  نشریه  بهترین 

مطبوعات دینی خبر داد. 
سید موسی حسینی کاشانی با اشاره به اینکه شهر قم 
با  اظهار کرد:  و ممتازی در حوزه دین دارد،  ویژه  جایگاه 
عنایت به این جایگاه مهم و همچنین ظرفیت هایی همچون 
حوزه علمیه، موسسات حوزوی و فرهنگی و همچنین رسانه 
های استان قم برآن شدیم با پیگیری های صورت گرفته در 
سه سال گذشته جشنواره ای ملی با محوریت دین با عنوان 

جشنواره مطبوعات دینی را برگزار کنیم.
و  تهران  و  قم  در  شده  برگزار  جلسات  به  اشاره  با  وی 
هماهنگی های صورت گرفته و کسب موافقت های لازم برای 
برگزاری نخستین جشنواره ملی مطبوعات دینی، گفت: این 
جشنواره را به صورت ملی فراخوان کردیم تا گامی اثرگذار در 
راستای تقویت نشریات تخصصی حوزه دین و دیگر نشریات 
مکتوب و برخط که در زمینه دین نیز تولید محتوی دارند 
برداریم. مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان قم با اشاره 
به اینکه این جشنواره در تقویم جشنواره های سالانه وزارت 
ارشاد اسلامی ثبت شده است، گفت: شورای  و  فرهنگ 
سیاستگذاری جشنواره سه بخش اصلی را در نظر گرفته 

است که این بخش ها شامل بخش حرفه ای، موضوعی و 
نشریات تخصصی است.

حسینی کاشانی ادامه داد: سرمقاله، مقاله و یادداشت، 
خبر،  تحقیقی(،   - –تحلیلی  )خبری  گزارش  مصاحبه، 
تیتر، عکس )خبری –گزارش تصویری( ، گرافیک، طراحی 
جشنواره  ای  حرفه  بخش  موضوعات  و..  صفحه آرایی  و 
در  توانند  می  برخط  و  مکتوب  نشریات  تمام  که  هستند 
آن شرکت کنند. وی افزود: در بخش دوم نشریاتی که به 
صورت تخصصی به موضوع دین می پردازند می بایست 
سه شماره آخر خود را به دبیرخانه جشنواره ارسال کنند تا 
پس از بررسی و ارزیابی توسط هیئت داروان بهترین نشریه 
حوزه دین معرفی شود.  مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی 
استان به موضوعات بخش موضوعی جشنواره اشاره کرد و 
گفت: ایثار و شهادت، نماز، امر به معروف و نهی از منکرف 
فرهنگ عمومی، اخلاق و فرهنگ شهروندی، مسجد، رکن 
محله محوری شهری و حجاب و عفاف در این بخش قرار 

گرفته است. 
حسینی کاشانی با اشاره به اینکه نظر دکتر اسماعیلی 
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی نیز به برگزاری این جشنواره در 
قم مثبت است، بیان کرد: رایزنی هایی با جامعه المصطفی 

انجام دادیم تا برای سال بعد این جشنواره را به صورت بین 
المللی فراخوان و نشریات خارج از کشور که در حوزه دین 

فعالیت می کنند را نیز در این رقابت وارد کنیم. 
وی از استقبال خوب نهادها و دستگاه های فرهنگی در 
برگزاری این جشنواره خبر داد و اظهار کرد: حوزه علمیه، 
امداد،  تبلیغات اسلامی، کمیته  اوقاف، سازمان  سازمان 
شهرداری قم، سازمان فرهنگی ورزشی، کنگره شهدای قم، 
خانه مطبوعات، بسیج رسانه و ستاد هماهنگی کانون های 
فرهنگی و هنری مساجد از جمله دستگاه هایی هستند که 
در برگزاری این جشنواره به یاری اداره کل فرهنگ و ارشاد 
ارشاد  و  فرهنگ  کل  مدیر  اند.   آمده  قم  استان  اسلامی 
اسلامی استان در پایان ضمن دعوت از اصحاب رسانه و 
مطبوعات برای شرکت در این جشنواره، خاطرنشان کرد: ان 
شالله با استقبال خوبی که از نخستین جشنواره مطبوعات 
دینی می شود بتوانیم جایگاه این جشنواره را به صورت 
دائم در قم تثبیت کرده و گامی در جهت توسعه ی مطبوعات 
دینی در فضای رسانه ای کشور، برجسته سازی مسائل و 
سوژه های حوزه دینی قابل حضور در ساحت رسانه، ارتقای 
کمی و کیفی تولیدات رسانه ای حوزه دین و تقویت فضای 

رقابتی برای تولید محصولات رسانه ای دینی برداریم.

مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان قم خبر داد

ثبت»جشنوارهملیمطبوعاتدینی«درتقویمسالانهجشنوارههایوزارتارشاد

 استاندارقم با اشاره به درخواست برخی شرکتهای تولیدی مبنی بر استفاده از مازاد برق 
خود جهت استخراج رمز ارز، گفت: اولویت اصلی مسئولان استان تامین برق شهرک های 
صنعتی است و استفاده از مازاد برق برای برخی شرکت های مورد اعتماد دردرجه دوم اولویت 

قرار دارد. 
بهرام سرمست روز سه شنبه دربیست و چهارمین کارگره تسهیل و رفع موانع تولید قم 
درسالن کرامت استانداری افزود: تولید رمز ارز فرع بر فعالیت واحدهای تولیدی است، 
شرکت شهرک های صنعتی باید تامین برق شهرک های صنعتی را دراولویت کار خود  قرار 
دهد. وی تصریح کرد:  شرکت شهرک های صنعتی در صدور مجوز برای استخراج رمز ارزها 
باید نسبت به مورد اعتماد بودن شرکت های متقاضی و همچنین ضریب مصرف برق،  قوانین 
و تدابیری بیندیشد. استاندارقم گفت: مهمترین زیرساخت لازم برای آینده سرمایه گذاری 
درقم، تامین زمین مورد نیاز سرمایه گذاری است که در این رابطه استان اقدامات بسیار 
مطلوبی از خود برجای گذاشته است. سرمست درادامه با اشاره به موضوع خلعیت یکی از 
واحدهای تولیدی و ارجاع تصمیم نهایی آن به کارگروه ستاد تسهیل استان از طریق مجامع 

قضایی، گفت: ارجاع پرونده های قضایی به این کارگروه به معنی رفع مشکلات حقوقی است 
و شرکت شهرک های صنعتی باید نسبت به صدور مجوزات لازم جهت از سرگیری فعالیت های 
تولیدی به کارآفرینان قائل شوند. وی ادامه داد: این فرد یکی از کارآفرینان موفق استان است 
و موضوع این شرکت تولیدی به شرط طرح رای در دادگاه به تصویب ستاد تسهیل و رفع موانع 
تولید استان می رسد. رییس سازمان صنعت، معدن و تجارت قم نیز بیان کرد: استخراج ارز 
به عنوان یک فعالیت اقتصادی پذیرفته شده است و برای فعالیت شرکت های استخراج رمز ارز 
در شهرک های صنعتی، شرکت شهرک های صنعتی و در داخل محدوده شهر، شرکت توزیع 
نیروی برق باید مجوز لازم را صادر کند. محمود سیجانی اضافه کرد: دستگاه های امنیتی 
از فعالیت شرکت های بنام و مورد اعتماد در خصوص رمز ارز حمایت می کند و آن را مانع 
از اقدامات زیرزمینی و غیرقانونی در این خصوص می داند. حجم سرمایه گذاری انجام شده 
برای واحدهای صنعتی قم فراتر از ۷۷ هزار میلیارد ریال است که با این حجم از سرمایه گذاری 
صورت گرفته در حدود ۲ هزار و ۴۰۰ واحد صنعتی و تولیدی استان برای بیش از ۶۰ هزار تَن 

فرصت اشتغال ایجاد شده است.

استاندارقم:

اولویتاصلیمسئولاناستانتامینبرقشهرکهایصنعتیاست
شرکتهایمتقاضیتولیدرمزارزهابایدمورداعتمادباشند

رجوعبهصفحات3،4،5،6
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آیت الله اعرافی مطرح کرد:

گامبلندحوزهبرایاحیایموقوفات
شناسایی۲۰۰هزارموقوفه

مدیر حوزه های علمیه گفت :در ۳ سال گذشته ۲۰۰ هزار موقوفه حوزوی شناسایی 
شده که اگر همه آنها به بهره برداری برسند به طور یقین پیشرفت های بزرگی را به دنبال 

خواهد داشت و بسیاری از مشکلات بودجه ای حوزه رفع می شود. 
آیت الله اعرافی، در دیدار حجت الاسلام والمسلمین قاسم علیپور، مدیر حوزه  علمیه 
استان گیلان و جمعی از مدیران مدارس و مسئولین حوزوی این استان که در دفتر 
مدیر حوزه های علمیه در قم برگزار شد، گفت: حوزه در پرتو هدایت های رهبری معظم، 
مراجع عظام، مصوبات شورای عالی بیش از ۱۰۰ پروژه و طرح در قالب اسناد مورد 
نظر شورای عالی را مورد توجه قرار داده است و در عرصه های مختلف ده ها، طرح در 

دست اجرا دارد.
آیت الله اعرافی گفت: در سال های گذشته تقریبا هیچ بودجه برنامه ای نداشتیم و 
قریب به ۲۰۰ نیرو را نیز کاهش دادیم و با این وجود کارها و اقدامات بزرگی انجام شده 
است؛ در ۳ سال گذشته ۲۰۰ هزار موقوفه حوزوی شناسایی شده که اگر همه آنها 
به بهره برداری برسند به طور یقین پیشرفت های بزرگی را به دنبال خواهد داشت و 

بسیاری از مشکلات بودجه ای حوزه رفع می شود.
ارتقای حوزه های بلاد  افزود: سیاست بی بدیل مدیریت حوزه های علمیه  وی 
و واسپاری اختیارات بیشتر با اعتماد بر سرمایه تاریخی علما و بزرگان و مردم شریف 
استان ها و شهرها است و در این مسیر انتظار می رود، پیاده سازی برنامه های تحولی  
و نخستین برنامه پنج ساله ابلاغی و تهیه برش های برنامه ای استانی و شهرستانی و 

مدرسه ای دراولویت کار مدیران، استادان  و طلاب قرار گیرد.
امام جمعه قم تاکید کرد: ما برای ارتقای زیرساخت های حوزه جهت آموزش بهتر، 
پروژه های متعددی در دست اجرا داریم که یکی از آن ها، پروژه های مفتاح است که به 

ویژه در اوقات فراغت، برای دوره های ارتقایی در خدمت طلاب قرار می گیرد.
مدیر حوزه های علمیه با اشاره به فرارسیدن یکصدسالگی بازتاسیس حوزه علمیه قم، 
ابراز داشت:  فروردین ۱۴۰۱ یکصدمین سالگرد بازتأسیس حوزه قم خواهد بود و ما 
دبیرخانه ای تشکیل داده ایم و بازشناسی و بازنمایی یکصد ساله حوزه قم شعار امسال 
حوزه ها است و شایسته است که مسئولین حوزه علمیه استان گیلان نیز به صورت 
مرتب با این دبیرخانه در ارتباط باشند و موضوعات و اسناد لازم را به این دبیرخانه تحویل 

دهند.
آیت الله اعرافی خاطر نشان ساخت: نظام جامع آموزش حوزه به تصویب رسید؛ 
درختواره های حوزه اتمام شده و نقشه راه آن دنبال می شود؛ اصلاح سطح سه، 
تشکیل گروه های علمی، توسعه فقه معاصر، شکل گیری درس های خارج متعدد، 
ارتقای ارزیابی و نظارت و رتبه بندی، اصلاح برنامه سفیران هدایت و رفع کاستی های 
آن، اجرای برنامه جدید مصوب شورای عالی، تدوین متون جدید، پیدا کردن بدیل 
ها برای برخی از متون در سطح یک، پیش بینی نمره های پژوهشی، روان تر شدن 
امتحانات شفاهی، افزایش گروه ها و کمیته های علمی برای مدارج، شکل گیری درس 
های تحقیقاتی و عالی در قلمرو غیر فقه  با آیین نامه دقیق و منضبط، ارتقای پژوهش از 

نظر کیفی و غیره از دستاوردهای آموزشی حوزه در سال های اخیر بوده است.
خاطر نشان می شود: در ابتدای این دیدار تنی چند از مدیران مدارس و مسئولین 
استان  حوزه  پیرامون  خود  های  دغدغه  و  ها  دیدگاه  بیان  به  گیلان  استان  حوزه 

پرداختند. 
 

مدیرکل بهزیستی استان قم مطرح کرد:

همکاریبینبخشیلازمهرفعمشکلات
نابینایانوکمبینایان

مدیرکل بهزیستی استان قم با اشاره به اینکه بیش از ۲ هزار و ۵۰۰ نابینا و کم بینا 
تحت پوشش بهزیستی قم هستند، گفت: رفع مشکلات این افراد نیازمند همکاری 

سایر دستگاه ها است.
مهدی پهلوانی ستوده، مدیر کل بهزیستی استان با بیان اینکه ۲۳ مهر روز جهانی 
عصای سفید با هدف ساخت زندگی بهتر، به نام نابینایان نام گذاری شده است، گفت: 
همکاری بین بخشی لازمه رفع مشکلات بیش از ۲ هزار و ۵۰۰ نابینا و کم بینای استان 

قم است.
پهلوانی با اشاره به اینکه مشکلات نابینایان نسبت به معلولیت های دیگر بیشتر است، 
گفت: به همین دلیل وابستگی نابینایان به بهزیستی و نیاز به خدمات توانبخشی بیشتر 

است و سازمان های دیگر باید در این زمینه خدماتی را برای نابینایان در نظر بگیرند.
وی ادامه داد: حل مشکلات نابینایان مستلزم همکاری دستگاه های ذی ربط، با 
بهزیستی و اجرای صحیح قانون عصای سفید، کنوانسیون حقوق افراد دارای معلولیت 

و قانون حمایت از حقوق معلولان است.
مدیر کل بهزیستی استان افزود: دولت مکلف است با استفاده از ظرفیت کمیته 
هماهنگی و نظارت بر اجرای قوانین، تمامی دستگاه های کشور را به اجرای این قوانین 
و تامین حقوق نابینایان مکلف کند. پهلوانی مهمترین مطالبات نابینایان را دستیابی 
به یک زندگی سالم پویا و شکوفا دانست و افزود: بدون شک عزم تمامی دستگاه ها و 

سازمان ها باید به سمت ساختن زندگی بهتر برای این افراد برود.
وی با اشاره به اینکه، آموزش، رفع موانع و اجرای قوانین در زمینه های مختلف 
مهمترین خواسته های افراد نابینا است، گفت: از ۲ هزار و ۵۰۰ نابینا حدود یک هزار 

نفر زن و بیش از یک هزار و ۵۰۰ نفر مرد هستند.
مدیر کل بهزیستی استان قم با تاکید بر اینکه در بین نابینایان استان دانش آموز، 
دانشجو و افرادی وجود دارند که از خدمات آموزش و پرورش استثنایی بهره می برند، 
ادامه داد: خدمات مددکاری و توانبخشی، توزیع لوازم توانبخشی، عصای سفید، 
مساعدت در زمینه مناسب سازی، پرداخت هزینه های رفت و آمد تحصیلی، ارائه 
خدمات کلینیکی بینایی سنجی، پرداخت تسهیلات اشتغال و کمک های مستمر و 

موردی مهمترین خواسته های افراد روشندل در استان است.
 

رئیس اداره حیات وحش اداره کل حفاظت محیط زیست استان قم خبرداد:

سرشماریتابستانهحیاتوحش
درمنطقهپلنگدره

گفت:  قم  استان  زیست  محیط  حفاظت  کل  اداره  وحش  حیات  اداره  رئیس   
و  بانان، کارشناسان  از محیط  با حضور جمعی  تابستانه حیات وحش  سرشماری 

همیاران محیط زیست در منطقه پلنگ دره قم انجام شد. 
به گزارش روز سه شنبه روابط عمومی اداره کل حفاظت محیط زیست استان قم، 
طیب احمدی در سخنانی اظهار داشت: سرشماری تابستانه حیات وحش همچون 
سنوات گذشته با حضور جمعی از محیط بانان، مأموران اجرایی و همیاران محیط 

زیست در منطقه حفاظت شده پلنگ دره ترتیب یافت.
وی با بیان اینکه عملیات سرشماری حیات وحش به صورت پیمایشی و مشاهده 
مستقیم انجام می گیرد، خاطرنشان کرد: در این عملیات آمار دقیق تمام پستانداران 
بهینه مناطق،  و مدیریت  برنامه ریزی  و در راستای  موجود در منطقه احصاء شده 

زیستگاه ها و گونه های جانوری مورد استفاده قرار می گیرد.
رئیس اداره حیات وحش محیط زیست استان قم در پایان تصریح کرد: محیط بانان و 
کارشناسان این اداره کل با وجود همه موانع و مشکلات، دلسوزانه و متعهدانه از عرصه 
های طبیعی استان حراست و پاسداری کرده و خوشبختانه شاهد بهبود نسبی آمار 

حیات وحش در مناطق و زیستگاههای طبیعی استان هستیم.
منطقه حفاظت شده پلنگ دره با وسعتی حدود ۳۲ هزار هکتار در جنوب غربی و 
۵۰ کیلومتری شهر قم واقع شده و با توجه به میزان بارندگی مناسب و وجود گونه های 

متعدد گیاهی و جانوری، دارای ارزش اکولوژیک بسیار بالایی است.
 

رئیس دانشگاه علوم پزشکی قم خبرداد:

راهاندازیاولینمرکزشبانهروزی
واکسیناسیونکرونا

رئیس دانشگاه علوم پزشکی قم گفت: با تایید وزیر بهداشت اولین مرکز شبانه روزی 
واکسیناسیون کرونا از امروز در قم آغاز به کار کرد.

دکتر محمدرضا قدیر، پس از تاکید دکتر عین الهی وزیر بهداشت درمان و آموزش 
پزشکی، مبنی بر فعال شدن مراکز واکسیناسیون به صورت شبانه روزی، نخستین مرکز 

واکسیناسیون شبانه روزی در قم راه اندازی شد.
وی افزود: مرکز واکسیناسیون شماره یک ، واقع در میدان روح الله، از روز سه شنبه 

۲۷ مهر، به صورت شبانه روزی در خدمت همشهریان است.

وحدتاسلامیوعمدهترین
مشکلدررفتارمسالمتآمیز

بی گمان نخستین منادی وحدت و امت واحده شدن 
مسلمانان قرآن کریم است. 

مسلمانان آگاه باید به اهمیت شعار قرآنی یعنی تشکیل "امت واحده" پی ببرند و 
عظمت آن را درک کنند و تفرقه ها را از میان بردارند و هرگونه حرکتی راکه به دوگانگی 
و تفرقه مسلمانان می انجامد ،حرکتی خواسته دشمنان و برخلاف دعوت قرآن 

بپندارند.
چرا که در این دعوت قرآنی، وحدت ؛ به مذهب خاصی محدود نشده و معیار" امت 
واحد "، اعتقاد به وحدانیت الهی و در ردیف توحید قرار گرفته و پرستش خدا متوقف 
بر این یگانگی شده است. از اینرو وحدت، موعظه و یک پیشنهاد نیست، وظیفه 
است. یعنی همانگونه که موظفند براساس توحید، خدا را عبادت کنند، وظیفه دارند 

در تحصیل وحدت بکوشند.
سوگمندانه باید گفت که عمده ترین مشکل در رفتار مسالمت آمیز، نگاه به مسائل 
با حکم فقهی است. در حالی که موضوعات کلامی ، اخلاقی و حقوقی ارجح بر 
موضوع فقهی است. طرد مخالفان عقیدتی از آنجا سرچشمه می گیرد که فرد ؛ 
اعتقاد خود را صحیح و اعتقاد دیگران را باطل می داند، تا جایی که به خود اجازه می 
دهد برای نابودی آنان گام بردارد.اما اگر ثابت شود که نگاه قرآن به انسانها بر مبنای 
عوامل گوناگونی همچون محیط تولد، پدر و مادر، احساسات و ادراکات مختلف، 
شرایط تاریخی و اجتماعی و جغرافیایی و فرهنگی است و همه این مسائل در عقیده 
انسانها تاثیر گزار است و به صورت گریز ناپذیر شرایطی را به وجود می آورد که فردی 
در محیط زندگی خود تابع این مذهب و فردی در محیطی دیگر تابع مذهب دیگر می 
شود، با چنین تحلیلی ، از درک های متفاوت انسانها در فهم حقایق علمی و معارف 
دینی و اختلاف شرایط و محیط ها، اختلاف دینی ، طبیعی و به عنوان واقعیتی 

اجتناب ناپذیر تلقی می گردد.
پرهیز ازطرح مسائل بی ثمر مذهبی و درگیرکردن جامعه به موضوعاتی که نه تنها 
معنویت و اخلاق اسلامی و هویت دینی جامعه را تقویت نمی کند ، بلکه موجب ایجاد 
افزایش تنش و اختلاف در میان فرقه های مذهبی می گردد ، یکی دیگر از عوامل 

وحدت بخش در جامعه اسلامی است.
بسیاری از مسائل سطحی دینی که گاه شکل شعار به خود می گیرد و در تقویت 
معنویت و تعمیق دین تاثیر ندارد، از سوی کسانی طرح می شودو فضای آرام جامعه 
رابه موضوعاتی درگیر می نماید که نه در جهت تقویت فرهنگ اهل بیت است ونه 
در جهت رونق سنت نبوی. بلکه روح کلی و جانمایه دعوت قرآن کریم برای وحدت 
، نهی از جنگ و دشمنی و قطعه قطعه کردن اجتماع مسلمانان است. از این رو هر 
حرکتی که در جهت ضدیت همدلی وهمکاری باشد، برخلاف دستورقرآن است و 
ازنظر قرآن ، تنها تدبّر و با شیوه نیکو بحث کردن و باحکمت و اندرز نیکو همگان را 
به راه پروردگار دعوت کردن و پرهیز از مسائل اختلاف برانگیز و کاستن تنش ها ، 
پسندیده است. وقتی فضای گفتگو و شنود در محیط دوستانه و آرام برقرار شود و 
افراد در پی تامل درکلام یکدیگر باشند و نه غلبه و تحکم بر دیگری،گفتگوی نیکو با 

تالیف قلوب همراه می گردد .
احترام به مقدسات صاحبان مذاهب و بزرگان ، علما و اندیشمندان و مواظبت بر 
رعایت ادب در گفتار از اصول عقلانی است و قرآن کریم این اصل را حتی درباره بت 
پرستان و کسانی که به جز خدا را می پرستند مطرح می کند و می فرماید: آنهایی 
که جز خدا را می خواننددشنام مدهید که آنان از روی دشمنی و به نادانی خداوند را 
دشنام خواهند داد. قرآن مجید در یک منشور محکم اخلاقی بندگان خدا را به نیکو 
سخن گفتن سفارش می نماید و ناسزا گویی را از وسوسه های شیطان در دل ها برای 

ایجاد فتنه و عداوت می داند.
*  نماینده ولی فقیه در جمعیت هلال احمر

  به بهانه نتایج دورازانتظار تیم فوتسال فردوس؛

فوتسالقمدربرزخ
بیش از 8 سال است که قلی زاده مدیرعاشق فوتسال 
برای این رشته درقم هزینه میک ند و می بایستی عاشق 

باشی تا بتوانی در طول سالها دست به جیب باشی و برای افتخارآفرینی فوتسال قم 
تلاش نمایی در طول این همه سالها تیمهای فوتسالیست های قمی باعث افتخار 

شدند.
علی اصغر حسن زاده به بالاترین سطح فوتبال آسیا وآقای فوتسال آسیا رسید و 
جوانان شایسته قمی دربدنه تیم های قم وسایر تیم های مطرح فوتسال کشور 

حضوریافتند تا همواره از قم به نام قطب فوتسال ایران یادشود.
شرایط جدید فوتسال قم با نمایش ضعیف بازیکنان تلاشگر مجتمع فردوس ما را 
برآن داشت تا عمیق به مسیر حرکت این تیم ورود کنیم وبا نگاهی کارشناسی وبه 
دور از حب و بغضهای حاکم برفوتسال با نگاهی منصفانه به ضعف آشکار بر بدنه این 

تیم بپردازیم.
تاحالا اینطور دیده شده که بچه های غیور فوتسال فردوس در نیمه اول همواره 
عالی و با انگیزه نشان داده شده اند و نمودار کارنامه ثبت شده در پایان نیمه های 
اول حکایت از بازیهای خوب و بازکردن قفل دروازه های حریفان می نماید اما درنیمه 
های دوم همواره با باز شدن سد دفاعی تیم و فروریختن قفل دروازه ،بازنده بازیها 

معرفی شده ایم.
علی زندی پور مربی گرمساری جوان این تیم که ناباورانه بعنوان سرمربی تیم 
فردوس قم معرفی گردید می بایستی پاسخگوی این موارد فنی باشد تا آنجا که ما 
میدانیم تلاشهای بسیار مهندس قلی زاده در جذب بازیکنان و قراردادهای منطقی 
جای حرفی را برای ساختار اصلی تیم باقی نگذارد .همه نوع حمایت از این تیم شد 
امکانات اقامتی برای اعضا کادر فنی و هزینه های مربوط به این عزیزان و کلیه مسائل 
جانبی که توسط مهندس قلی زاده و علی مسعودی مدیر توانمند و تلاشگر این تیم 

فراهم شد خبر از تولد جدید این تیم در شروع فصل فوتسال ایران میداد.
اما با باخت مفتضحانه ۶بر۱ این تیم به سن ایچ ساوه که توسط مربیان خوب قمی 
ساوه ایها هدایت می شد عملا بازیکنان فردوس دستهای خود را به علامت تسلیم 
بالا بردند تا اینجای کار فوتسال قم در برزخ دیده شود.روی سخن ما با علی زندی 
پور وکادر فنی است که صنف آشکار در کوچینگ این تیم باعث گردیده تا عملا از 
قافله تیمهای بالا جدولی عقب باشیم.توصیه ما به جناب قلی زاده در یک خانه تکانی 
اصولی درکادر فنی خلاصه میگردد چون تداوم این حرکت سقوط در سراشیبی 
فوتسال کشور میباشد باخت بسیار بد این تیم مقابل سن ایچ ساوه باعث نوعی 
سرخوردگی درمیان بازیکنان ،مدیران و اهالی دوستدار فوتسال قم را باعث گردیده 

است.
امیدداریم با تحولی اساسی در ساختار فنی این تیم شاهد روزهای خوب برای 

فوتسال فردوس قم باشیم.

مدیرمنطقه چهار شهرداری قم خبرداد:

آغازعملیاتایمنسازیپیادهرو
خیابانآیتاللهقاضیخرمآبادی

مدیرمنطقه چهار شهرداری قم از آغاز پروژه ایمن سازی پیاده رو خیابان آیت الله 
قاضی خرم آبادی خبر داد.

  مهدی اصفهانیان مقدم با اشاره به آغاز عملیات ایمن سازی پیاده رو خیابان آیت الله 
قاضی خرم آبادی اظهار داشت: در راستای افزایش ضریب ایمنی و تسهیل در عبور و 

مرور عابرین پیاده، اجرای این طرح در دستور کار منطقه قرارگرفته است.
مدیر منطقه چهار شهرداری قم ادامه داد: با توجه به مجاورت پیاده رو خیابان آیت 
الله قاضی خرم آبادی با صخره های سنگی و کوه، اجرای این پروژه از اهمیت بالایی 
برخوردار و با سختی های عمرانی همراه است. وی با بیان اینکه برای اجرای این طرح 
عملیات خاکبرداری و اجرای دیواره سنگی به ارتفاع ۶ متر در حال اجرا است،  ابراز 
کرد: برای اجرای این پروژه بیش از ۱۰ میلیارد ریال پیش بینی شده و ظرف مدت 
یک ماه آینده به اتمام خواهد رسید. اصفهانیان مقدم تصریح کرد: با توجه به احداث 
پروژه های متعدد مسکونی در مجاورت این معبر، جداره سازی و ایمن سازی پیاده رو 
خیابان آیت الله قاضی خرم آبادی نقش بسیار مهمی در افزایش ضریب ایمنی تردد 

عابرین و شهروندان محترم و کاهش حوادث احتمالی خواهد داشت.

اطلاعرسانی

 

 استاندار قم گفت: هدف اصلی قم در خصوص مباحث معدنی، توسعه 
اکتشاف و استخراج معادن فلزی و عبور از معادن غیرفلزی است. 

بهرام سرمست روزسه شنبه طی جلسه ای با حضور مسوولان اقتصادی 
استان در معادن منگنز ونارچ، افزود: معادن منگز ایران در منطقه ونارچ قم 
به عبارتی بزرگترین معدن منگنز خاورمیانه است که بیش از ۵۰ سال سابقه 
فعالیت دارد که یکی از مسائل امیدوارکننده در رابطه با آن برنامه ریزی جهت 

اکتشافات معدنی جدید در کنار استخراج های کنونی است.
وی افزود: برای فرآوری و تکمیل زنجیره تولید معادن منگنز ایران در قم، به 
زودی یک واحد فرآوری در پهنه صنعتی نیزار قم راه اندازی می شود که می 

تواند بخش مهمی از نیاز استان و کشور را پوشش دهد.
سرمست ضرورت فعال کردن بسترهای موجود معدنی را مورد توجه قرار 
داد و یادآور شد: در بخش معدن همچنان ظرفیت های بالقوه استان بیشتر از 

ظرفیت های بالفعل است.
وی فعال سازی ظرفیت های بالقوه معدن منگنز را اولویت نخست قم در 
بخش معادن دانست و گفت: در کنار این باید معادن راکد استان با حمایت 

های دولتی و اراده بخش خصوصی فعال شود و به مدار تولید بازگردد.
نیروهای بومی و محلی باید در اولویت جذب در معدن منگنز باشند 

سرمست خاطرنشان کرد: جایگاه معادن منگنز ایران در قم، فرااستانی است 
و برای جذب تسهیلات در سطح ملی تمام توجیهات و استنادات برای قم مهیا 

است.
استاندار قم با بیان اینکه نیروهای بومی و محلی باید در اولویت جذب در 
معدن منگنز قم باشند، افزود: مسوولان استان باید در رابطه با حقوق دولتی 
این معدن و ورود ماشین آلات به حریم مجموعه به همراه مباحث گمرکی تعامل 

لازم را به خرج دهند.
سرمست گفت: طی دو سال گذشته هیچ واحد تولیدی در قم تعطیل نشده 

و ۷۲ واحد راکد صنعتی نیز به مدار تولید بازگشته است.
واحد فرآوری منگنز در قم راه اندازی می شود

استاندار قم همچنین در حاشیه بازدید از معدن منگنز قم در جمع خبرنگاران، 
افزود: معدن ونارچ قم یکی از معادن شاخص منگنز کشور است و برای توسعه و 

فرآوری منگنز یک واحد صنعتی در پهنه نیزار قم راه اندازی خواهد شد.
سرمست ادامه داد: برای راه اندازی این واحد فرآوری منگنز ۱۵۰ میلیارد 
تومان تسهیلات در سطح ملی تامین خواهد شد تا زنجیره تولید منگنز در قم 

تکمیل شود.

وی اضافه کرد: معدن منگنز ونارچ بزرگترین معدن ایران است و بنای مدیریت 
قم بر استفاده حداکثری از ظرفیت های معدنی استان و احیای واحدهای 

راکد است.
سرمست با بیان اینکه چهره معدنی استان به سمت طلا و مس هدایت 
خواهد شد، خاطرنشان کرد: اکتشاف ها و استخراج منابع معدنی فلزی در 

دستور کار قرار دارد.
وی بیان کرد: در قالب سه شنبه های اقتصادی از واحدهای تولیدی و معدنی 

استان بازدید و نسبت به رفع مشکلات آنها دستورات لازم صادر می شود.
مدیرعامل معادن منگنز ایران:

6۰ درصد ذخایر منگنز ایران در قم است
مدیرعامل معادن منگنز ایران نیز در این جلسه  با بیان اینکه قم ۶۰ درصد 
منابع معدنی منگنز را دارد، گفت: این استان همچنین ۶۰ درصد نیاز کشور به 

این ماده معدنی حیاتی را تامین می کند. 
محمدرضا راغبیان ، افزود: عمده استفاده منگنز در صنعت فولاد است و بین 

۳ تا ۱۵ درصد محصول نهایی فولاد را منگنز تشکیل می دهد. 
وی اظهار داشت: 8۵ درصد استخراج های منگنز قم در صنعت فولاد و ذوب 
آهن استفاده می شود و علاوه بر آن این ماده معدنی در تولید باتری نیز روند 
روبه توسعه ای دارد و در لوازم آرایشی و مکمل های دامی نیز حائز اهمیت 

است.
راغبیان بیان کرد: کیفیت منگنز قم مزیت رقابتی بسیار مطلوبی برای شرکت 
ذوب آهن اصفهان به وجود آورده و ۶۰ درصد نیاز این شرکت به منگنز توسط 

معادن ونارچ تامین می شود.
به گفته وی، طرح اکتشافی در ۱۱ هزار متر در عمق 8۰۰ متری زمین در 
معادن ونارچ از سال گذشته با اعتباری بالغ بر ۲۲ میلیارد تومان آغاز شده که 

این پروژه هم اکنون ۶۰ درصد پیشرفت فیزیکی دارد.
مدیرعامل معادن منگنز ایران تصریح کرد: طی ۱8 ماه آینده واحدتولیدی 
فلوسیکو منگنز با ظرفیت ۱۲ هزار و ۵۰۰ تن بصورت سالانه با سرمایه گذاری 
۲۰۰ میلیارد تومانی و اشتغال مستقیم۱۱۰ نفر و اشتغال غیرمستقیم ۴۰۰ 

نفر در پهنه صنعتی نیزار قم به بهره برداری خواهد رسید.
وی یادآور شد: سالانه دست کم 8۵ هزار تن منگنز در این معدن تولید می 
شود و این شرکت با ۲۷ هزار سهامدار خرد و شناور بودن ۶۰ درصد سهام اصلی 

شرکت، یکی از شرکت های موفق بورسی کشور به حساب می آید.
معدن ونارچ بزرگترین پهنه منگنز خاورمیانه است

رییس سازمان صنعت، معدن و تجارت قم نیز در بخشی از این نشست، 
در  منگنز  معدن  بزرگترین  قم  ونارچ  در  ایران  منگنز  معادن  کرد:  تصریح 

خاورمیانه است.
افزوده  ارزش  ایجاد  و  استخراجی  منابع  فرآوری  افزود:  محمود سیجانی 
مهمترین نیاز استان قم در خصوص استخراج ها و اکتشاف های معدنی است.
وی عنوان کرد: از منابع تبصره ۱8 سازمان برنامه و بودجه برای راه اندازی 
واحد فرآوری منگنز قم در پهنه صنعتی نیزار می توان استفاده کرد که سال 

گذشته استان قم ۴۵۰ میلیارد تومان از این محل جذب منابع داشته است.
سیجانی ادامه داد: افزایش قیمت مواد پایه معدنی طی سال جاری هزینه 

استخراج و فعالیت های معدنی را به شدت افزایش داده است.
وی گفت: ثبت سفارش و واردات ماشین آلات مربوط به معدن ونارچ قم در 
کنار تعامل در مباحث گمرکی در دستور کار سازمان صنعت، معدن و تجارت 

قم است.

استاندارقم: 

استخراج معادن فلزی اولویت قم در مباحث معدنی است

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان قم با بیان 
اینکه طرح قطعه دوم خط انتقال مجتمع آبرسانی 
قمرود با هزینه ای بالغ  بر 8۰ میلیارد ریال تا پایان سال 
جاری به بهره برداری خواهد رسید، گفت: این طرح 
از ۳۵ درصد پیشرفت فیزیکی برخوردار  هم اکنون 

است. 
علی جان صادق پور که به صورت مستمر و میدانی 
روند اجرا و میزان پیشرفت طرح های آب و فاضلاب 
را بررسی می کند، پس از بازدید از عملیات احداث 
قطعه دوم خط انتقال مجتمع آبرسانی قمرود اظهار 
این  در  انتقال  خط  متر  هزار  اجرای ۱۴  با  داشت: 
طرح، آبرسانی به ۱8 روستای دهستان قمرود بهبود 

پیدا می کند.
پنج خطوط  از طرح احداث بخش  وی همچنین 
احداث  کرد:  و خاطرنشان  بازدید  آب کهک  انتقال 
و  مخزن  احداث  انتقال،  خط  کیلومتر   ۹ از  بیش 
ایستگاه پمپاژ بین راهی ۵۰۰ مترمکعبی شماره ۳ 
ابرجس، احداث سایت مخزن ذخیره هزار مترمکعبی 
کرمجگان و اجرای سیستم تله متری و کنترل از جمله 

بخش های این طرح به شمار می آید.
وی با بیان اینکه عملیات اجرایی این طرح بتازگی 

آغاز شده است، یادآور شد: پیش بینی می شود طرح 
بااعتباری  نیز  کهک  آب  انتقال  خطوط  پنج  بخش 
به  آینده  سال  پایان  تا  ریال،  میلیارد   ۳۳۰ بالغ بر 

بهره برداری برسد.
به خیابان  آبرسانی  در خصوص طرح  پور   صادق 
زنگارکی و نحوه اجرا و میزان پیشرفت طرح اصلاح 
شبکه توزیع آب بهداشتی این خیابان گفت: تامین 
آب با فشار مناسب در شبکه توزیع این منطقه از جمله 

اهداف این طرح است.
وی گفت: امیدواریم با هزار متر لوله گذاری، اتصال 
جابه جایی  و  جدید  شبکه  به  فرعی  معابر  شبکه 
ضمن  جدید  شبکه  به  قدیمی  شبکه  از  انشعاب ها 
تامین دبی و فشار مناسب شبکه توزیع، شاهد کاهش 

ضایعات و حوادث شبکه نیز باشیم.
مدیرعامل آبفای قم با بیان اینکه عملیات اجرایی 
این طرح نیمه مردادماه آغاز شد و کمتر از سه ماه به 
پایان رسید، گفت: طرح مذکور با هزینه ای بالغ  بر ۱۳ 
میلیارد ریال به اجرا رسید و در روزهای آینده نیز به  طور 

کامل وارد مدار بهره برداری می شود.
شبکه  اصلاح  و  توسعه  طرح های  از  ادامه  در  وی 
فاضلاب در سطح شهر از جمله محله ۹ پردیسان، بلوار 

امین و خیابان های شهدا، بنیاد و خاکفرج بازدید و در 
جریان میزان پیشرفت این طرح ها قرار گرفت.

 صادق پور از پیشرفت ۳۰ درصدی لوله گذاری در 
محله ۹ پردیسان خبر داد و اظهار داشت: این طرح 
بر  بالغ  و هزینه ای  متر  و ۵۰۰  به طول هشت هزار 
۹۰ میلیارد ریال به  منظور رفع مشکل دفع بهداشتی 

فاضلاب این محله اجرا می شود.
فاضلاب  شبکه  اصلاح  طرح های  به  اشاره  با  وی 
شبکه  اصلاح  کرد:  خاطرنشان  نیز  شهر  سطح  در 
با  متر   ۵۰۰ و  هزار  به طول  امین  بلوار  فرعی های 
پیشرفت فیزیکی ۴۰ درصد، اصلاح شبکه خیابان 
شهدا به طول هزار و ۶۰۰ متر با ۴۰ درصد پیشرفت 
فیزیکی، اصلاح شبکه خیابان بنیاد به طول ۲ هزار و 
۶۰۰ متر با ۷۰ درصد پیشرفت فیزیکی و اصلاح شبکه 
فاضلاب خیابان امام موسی صدر به طول هزار و ۹۰۰ 

متر با ۷۰ درصد پیشرفت فیزیکی در حال اجرا است.
این  پایان  در  قم  فاضلاب  و  آب  مدیرعامل شرکت 
بازدیدها اظهار امیداری کرد: ناظران، با نظارت دقیق 
و کامل ضمن تاکید بر حُسن اجرا، تمام تلاش خود را 
به کار ببندند تا پیمانکاران طبق برنامه زمان بندی این 

طرح ها را اجرا کرده و به پایان برسانند.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان قم خبرداد:

پیشرفت35درصدیطرحخطانتقالمجتمعآبرسانیقمرود

عبدالحسین معزی*

مدیرکل پست استان قم گفت: ترافیک مرسولات پستی این استان از ابتدای شیوع 
کرونا)اسفندماه ۹8( تاکنون، بیش از ۱۶۰ درصد افزایش یافته است که نشان می دهد 
شیوع کرونا مردم را به سمت خریدهای اینترنتی و کسب وکارهای دیجیتالی سوق داده 

است. 
ابوالفضل باقری منش افزود: اواخر سال ۹8 و هم زمان با شیوع ویروس کرونا، پویش 
در خانه بمانید و از خانه خرید کنید، مطرح شد و با روی آوردن مردم به سمت خریدهای 

اینترنتی،  اقبال عمومی به سمت پست بیشتر شد.
وی با بیان این که اقبال عمومی باعث ۶ برابر شدن ترافیک در سال ۹۹ نسبت به سال 
۹8 شد، اضافه کرد: رویکرد مردم از نامه و پاکت به سمت بسته و امانت تغییر یافت و 
کسب وکارهای دیجیتالی که به طور عمده محصولاتشان لباس و کتاب بود، رونق یافت.

وی ادامه داد: تغییر رویکرد به سمت اقتصاد دیجیتالی ترافیک پست را به صورت 
چشمگیر افزایش داد و همین مساله باعث افزایش زیرساخت های پستی از جمله 

کامیون ها و موتورهای پست شد.

باقری منش خاطرنشان کرد: از ابتدای شیوع کرونا اداره کل پست قم هیچ روز 
تعطیلی نداشت، به ویژه بخش نامه رسان در روزهای اوج شیوع ویروس کرونا که ادارات 

تعطیل بودند نیز فعال بود.
به گفته وی، تاکنون 8۱ نفر از کارکنان پست قم مبتلا به کرونا شده اند.

وی بیان کرد: در بهمن ماه سال گذشته که نمایشگاه کتاب به صورت دیجیتالی 
برگزار شد، پست قم بعد از تهران، دومین استان بود که بالاترین ارسال مراسلات کتاب 

نمایشگاه را داشت و در این مدت 8۰ هزار کتاب برای مخاطبان ارسال شد.
مدیرکل پست قم افزود: کتاب های نمایشگاه کتاب تهران تا روستاهای قم نیز ارسال 

شد.
وی اضافه کرد: در نمایشگاه کتاب قرآن نیز ۱۶ هزار مرسوله پستی از سوی شهروندان 

قمی سفارش داده شد.
وی تصریح کرد: پست نشان داد در بخش فضاهای مجازی و فناوری حرفی برای 

گفتن دارد و نگاهی که در گذشته به پست داشتیم، کاملا تغییر کرده است.

مدیرکلپستاستانقمخبرداد:

افزایش۱6۰درصدیترافیکمرسولاتپستی

و  آموزان  دانش  اسلامی  انجمن های  اتحادیه 
امضا  همکاری  تفاهم نامه  باقرالعلوم)ع(  دانشگاه 
انقلاب  دوم  گام  بیانیه  تحقق  راستای  در  تا  کردند 
را دنبال  انقلاب اسلامی  آموزان طراز  تربیت دانش 

کنند. 
و   باقرالعلوم  دانشگاه  میان  همکاری  تفاهم نامه 
اتحادیه انجمن های اسلامی صبح امروز چهارشنبه 
معاونان  حضور  در  باقرالعلوم)ع(  دانشگاه  محل  در 
پرورش  و  آموزش  تخصصی  میز  مسئول  دانشگاه، 
دفتر تبلیغات اسلامی و مسئولان اتحادیه انجمن های 
حجت الاسلام والمسلمین  امضای  به  اسلامی 
و  باقرالعلوم)ع(  دانشگاه  رئیس  مریجی  شمس الله 
حسین تاریخی دبیر کل اتحادیه انجمن های اسلامی 

دانش آموزان کشور به امضا رسید.
رئیس  و  اسلامی  تبلیغات  دفتر  آموزشی  معاون 
دانشگاه باقرالعلوم)ع( در حاشیه این نشست با اشاره 
به مفاد تفاهم نامه همکاری این دانشگاه با اتحادیه 
اصلی  هدف  داشت:  اظهار  اسلامی  انجمن های 
این تفاهم نامه هماهنگی و هم افزایی ظرفیت های 
دو مجموعه در مسیر کادر سازی، تربیت و پرورش 
در  اسلامی  انقلاب  آینده  برای  جوانان  و  نوجوانان 
راستای تحقق اهداف بیانیه گام دوم انقلاب اسلامی 

است. 
در  تفاهم نامه  این  همچنین  کرد:  بیان  مریجی 
راستای هم افزایی و بهره مندی طرفین از ظرفیت ها، 
توانمندی ها و امکانات یکدیگر از قبیل توان فکری، 

تجربی، پژوهشی، آموزشی، کارگاهی، کتابخانه  ای، 
و  طرح ها  اجرای  به منظور  ارتباطاتی  و  رسانه  ای 

برنامه های مشترک منعقدشده است.
دانشگاه  تفاهم نامه،  این  قالب  در  گفت:  وی 
آموزشی  محتوای  تولید  به  نسبت  باقرالعلوم)ع( 
دوره های کوتاه مدت، تدوین دوره  و سرفصل دروس 

آموزشی اقدام می کند.
رئیس دانشگاه باقرالعلوم)ع( بیان کرد: برای اجرای 
این تفاهم نامه که تا پایان سال تحصیلی ۱۴۰۵ شامل 
بند  و در ۱۲  اعتبار داشته  ۵ سال کامل تحصیلی 
نیز تنظیم شده است، »کمیته  مشترک هماهنگی و 
نظارت« متشکل از نمایندگان دو مجموعه تشکیل 

می شود.

در راستای تحقق بیانیه گام دوم انقلاب صورت گرفت :

انعقادتفاهمنامههمکاریمیاندانشگاهباقرالعلوم)ع(واتحادیهانجمنهایاسلامی

رضا ملکی*
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فرمانده کل سپاه:

نقشسردارسلیمانیدراحیایعزت
مسلماناناستثناییاست

 فرمانده کل سپاه پاسداران با اشاره به ابعاد مختلف شخصیتی و تاثیر اقدامات 
سردار شهید حاج قاسم سلیمانی در جهان اسلام گفت: تاثیرات شفگت انگیز این 
شهید بزرگوار در احیای عزت، حفظ نوامیس مسلمانان و جلوگیری از سیطره کفار 

بر جامعه اسلامی استثنایی و تاریخی است. 
سردار سرلشکر حسین سلامی عصر سه شنبه در همایشی با عنوان برنامه اعتلای 
بسیجیان کرمان در حسینیه ثارالله این شهر با حضور مسئولان، فرماندهان نظامی 
و اقشار بسیجی افزود: اگر بخواهیم بر حسب زمان جهاد سردار سلیمانی را رتبه 
بندی کنیم او ۴۰ سال بی وقفه جنگید و در هر خط مقدمی که برای جبهه اسلام 

ایجاد می شد، حاضر بود.
وی تاکید کرد: شهید سلیمانی استثنایی و بی مانند جهاد کرد و در دشت ها، دره 
ها و ارتفاعات کوچک و بلند و در سرزمین های دور و نزدیک، خاطره ها و حماسه 

های باشکوه و ماندگار از نبرد افسانه ای این مرد بزرگ به یاد دارند.
فرمانده کل سپاه پاسداران انقلاب اسلامی بیان کرد: استان کرمان سرزمین 
مردان رئوف، با عطوفت و سرزمین بیش از ۶ هزار شهید جاودان با خورشیدی 
درخشان است که قلب ها را تسخیر می کرد و یک عارف به تمام معنا و مجاهد 

خستگی ناپذیر بود.
وی ادامه داد: این سرزمین مهد ولادت حاج قاسم است و این مردم بازماندگان 

نسل فداکاری هستند که با او در جبهه های شرف و عزت امت اسلام جنگیدند.
سردار سلامی اظهار داشت: هر نقطه ای از استان کرمان که پا می گذاریم عطر 
دل انگیز این شخصیت بزرگوار به مشام می رسد و برای کرمان و مردم این دیار 

افتخاری بی نظیر است.
وی افزود: مردم هم قدر این گوهر و دردانه معرفت، عظمت و شوکت الهی را می 

دانند و به آن می بالند.
وی عنوان کرد: طراحی دشمن برای شکستن ما بسیار خطرناک و جدی بود این 
که این ملت از میان این طراحی و توطئه خطرناک جهانی که همه قدرت های باطل 
با آرایش قدرتمند همه جانبه و عملیات روانی تلاش کرد مانع این ملت را که به نام 
اسلام سر از تاریخ درآورده بود و با انقلاب خود در حال تشکیل یک نقشه و جعرافیای 
جدید از منطق و حکمت و آزادی بود بشوند، اما چگونه این ملت به دلیل پیوند 

خوردن امام و امت و منطق اسلام از میان این همه فتنه ها و توطئه ها درخشید.
وی با بیان این مطلب که دشمنان می دانستند چند عنصر اصیل عامل اصلی 
قدر ماست و اگر شکسته شود این ملت فرو می ریزد، تصریح کرد: آنها پی برده بودند 
تا وقتی سرچشمه الهام و قدرت و منبع عظمت وجود دارد و با نفوذ کلامش ملت 
ها را به حرکت می دارد و امام امت می درخشد، مردم گرد او جمع شده و به اراده او 
برمی خیزند و شمشیر از نیام می کشند و دشمن را تعقیب می کنند، چنین ملتی 

شکست ناپذیر است.
سلامی افزود: اینکه تمرکز همه حملات دشمن روی این مرکز ثقل یعنی امام 
مسلمین است از این واقعیت ناشی می شود که دشمنان می دانند هر امتی 
هنگامی سعادتمند است که به امام خود نگاه کند و از این ستاره درخشان راه را 

بیابد و آنگاه گم نمی شود.
وی بیان کرد: دشمن توسط ملت ایران فرسوده و ناکام می شود و عقب می نشیند 
و هر بار می گریزد و وقتی تراکم ملت را می بیند عقب می رود دوباره می آید و این 

تعقیب و گریز ادامه دارد.

میرسلیم در نطق میان دستور:

رفعمشکلاتاقتصادیدرگروریشهکن
شدنفساداست

عضو کمیسیون اصل ۹۰ مجلس گفت: موفقیت دولت سیزدهم در رفع مشکلات 
معیشتی مردم، خروج از رکود و رونق دادن به اشتغال مولد و مهار تورم و کاهش 

قیمت ها و پیشرفت کشور، همه در گرو ریشه کنی مفاسدی است.
سیدمصطفی آقامیرسلیم در جلسه علنی روز سه شنبه، ۲۷ مهر ماه مجلس 
شورای اسلامی در نطق میان دستور خود، گفت: اصلاح امور و رسیدن به خیر و 

صلاح امت، توام با ادامه جولان ندادن مفاسد میسر نمی شود.
وی افزود: موفقیت دولت سیزدهم در رفع مشکلات معیشتی مردم، خروج از رکود 
و رونق دادن به اشتغال مولد و مهار تورم و کاهش قیمت ها و پیشرفت کشور، همه 
در گرو ریشه کنی مفاسدی است که به تدریج شکل گرفته و در ۱۰ سال گذشته در 

زمینه های اجتماعی و اقتصادی به نقطه اوج خودش رسیده است.
نماینده مردم تهران در مجلس ادامه داد: مبارزه با ریشه های فساد دارای ابعاد 
مختلف است و موفقیت آن با عنایت خدا، در گرو شناخت مناسب علل و عوامل 
فساد، تدبیر داهیانه برای مهار و سپس قلع و قمع آن و انتخاب گروهی از مجریان 
پاک دست در ستاد اصلی مبارزه با مفساد و به موازات آن به ویژه در همکاری مردم 

است.
میرسلیم افزود: مردم کشورمان در جامعه، ادارات، محیط های کسب و کار و 
تحصیل از نجابت و سلامت نفس برخوردارند اما دلشان از شکل گرفتن روش های 
آلوده و تباهی خزنده و حضور عناصر بی پروا و متهاجر به فسق یا منافق خون است 

لذا همه منتظرند تا دولت دست به کار شود تا آنها نیز دولت را پشتیبانی کنند.
وی با اشاره به مصادیقی از فرآیند های فسادآفرین، گفت: فرار از پرداخت حقوق 
دولت با توجه به اینکه ده ها سال منبع اصلی درآمدی بودجه کشور، عواید حاصل 
از صادرات و فروش نفت خام بوده و سایر درآمدهای دولت اغلب کمتر از ۵ الی ۱۰ 
درصد کل منابع را تشکیل داده است لذا فرآیند اخذ حقوق دولت جدی گرفته نشده 

و سازوکار مناسب مغفول مانده است.
عضو کمیسیون اصل ۹۰ مجلس تصریح کرد: ساختار نامناسب بودجه و روش 
غلط گردآوری حقوق دولت موجب محروم ماندن خزانه دولت و شیوع روش های 

شبهه ناک و آلوده به فساد شده که برخی از سرفصل های آن قابل تامل است.
وی تصریح کرد: هفتاد درصد از قاچاق فقط متعلق به یکی از بنادر است لذا نتیجه 
این فساد نهادینه شدن صدمه به تولید داخلی و ورشکستگی بسیاری از کارخانه 
ها و بیکاری هموطنان است. نماینده مردم تهران در مجلس گفت: اصلاح انقلابی 
وضع نابسامان گمرک و در نتیجه تضمین افزایش یک درصدی نرخ رشد اقتصادی 
چاره این امر است. دولت انقلابی نباید از اعمال این اصلاحات واهمه داشته باشد.

میرسلیم ادامه داد: فرار از پرداخت مالیات و سایر تخلفات رقم هنگفتی را تشکیل 
می دهد؛ آمار کشفیات جرایم اقتصادی طی دو سال و نیم گذشته ۱۳۴ هزار 
میلیارد تومان را نشان می دهد که حیرت برانگیز و بیانگر جفای بزرگ در حق بیت 
المال است لذا کمک به نیروی انتظامی برای تکمیل کشفیات و ریشه کنی جرایم 

موثر خواهد بود.

وزیر بهداشت:

آمادهمقابلهباموجششمکروناهستیم
 وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی با بیان اینکه البته آمادگی کامل را برای 
مبازره با کرونا در موج ششم داریم، گفت: خوشبختانه تاکنون ۱۲۰ میلیون دز 
واکسن وارد کشور شده که همچنان تا اواسط آبان ماه ادامه دارد و به طور قطع به 

۱8۰ میلیون دز خواهد رسید. 
بهرام عین اللهی روز سه شنبه در حاشیه یادمان اولین سالگرد شهادت شهید 
مدافع سلامت دکتر محمد زارع جوشقانی در بیمارستان شهید لبافی نژاد، با بیان 
اینکه طبق برآورد دانشمندان نه تنها در ایران بلکه در جهان، موج ششم کرونا در آبان 
ایجاد خواهد شد، گفت: این نگرانی را داریم و می دانیم که قطعا ایجاد خواهد شد؛ 
البته ما آمادگی کامل برای مبازره با بیماری کرونا در موج ششم را داریم، در همین 
راستا اکنون بیمارستان ها از نظر وضعیت دارویی، دستگاه های تنفسی در آماده 

باش هستند تا بتواینم با این بیماری مبارزه کنیم.
مردم پروتکل ها را رعایت کنند

وزیر بهداشت ادامه داد: به مردم عزیز توصیه می کنیم حتما پروتکل هایی که به 
آنها عادت کرده ایم را رعایت کنند. بسیاری از بیمارانی که در موج پنجم مبتلا شدند 
در تجمع ها و مراسم های مختلف حضور داشتند. اکنون که در ایام ماه ربیع هستیم 
و مراسم های مختلفی برگزار می شود ما را مقداری نگران می کند و توصیه می کنیم 

عزیزان حتما مراقب خود بوده و نکات بهداشتی را رعایت کنند.
وی با تاکید بر اینکه هنوز واکسیناسیون ما کافی نیست و برای آنکه خیالمان راحت 
شود حتما باید به 8۰ درصد مردم دو دز واکسن تزریق شود، اظهار کرد: اکنون در 
تزریق دز اول به ۷۵ درصد و در دو دز به حدود ۳۵ درصد رسیده ایم که تا 8۰ درصد 

فاصله داریم، بنابراین پروتکل ها همچنان باید رعایت شوند.

مدیرکل سیاسی وزارت کشور: 

بایدشناسنامهسیاسیدرعرصهمدیریت
داخلیکشورداشتهباشیم

مدیرکل دفتر سیاسی وزارت کشور با بیان اینکه باید شناسنامه سیاسی در عرصه مدیریت 
سیاست داخلی کشور داشته باشیم، گفت: شناسنامه سیاسی هر استان با درنظر داشتن 
شاخص های مربوطه تدوین می شود تا ارزیابی دقیقی از وضعیت سیاسی مناطق اعم از 

استان و شهرستان برای پیشبرد ماموریت ها صورت گیرد. 
محسن اسلامی مدیرکل جدید دفتر سیاسی وزارت کشور در آیین تکریم مدیرکل سابق 
این دفتر که با حضور محمدباقر خرمشاد معاون سیاسی وزیر کشور در محل وزارت کشور 
برگزار شد با اشاره به اینکه وزارت کشور بر دو بال موضوعات و ماموریت های سیاسی و امنیتی 
حرکت می کند؛ گفت: تمشیت امور سیاسی از وظایف خطیر و اصلی وزارت کشور است و 
این مسئولیت در وزارت کشور در حوزه ماموریت های معاونت سیاسی و متعاقبا دفتر امور 

سیاسی وزارت کشور قرار دارد.
اسلامی تصریح کرد: با توجه به مسئولیت سنگین وزارت کشور در امر سیاست  داخلی 
تلاش مان بر این خواهد بود با استفاده از حوزه کارشناسی و بهره گیری از نظرات نخبگان، 

ماموریت های محوله سیاسی وزارت کشور را پیش ببریم.
مدیرکل جدید دفتر سیاسی وزارت کشور خاطرنشان کرد: نیازمند بازبینی در وظایف، 
عملکرد و اهداف دفتر با بهره گیری از نظرات کارشناسی از داخل و خارج از مجموعه هستیم 

و باید با آسیب شناسی دقیق به راه حل های مورد نظر برسیم.
اسلامی با بیان اینکه باید شناسنامه سیاسی در عرصه مدیریت سیاست داخلی کشور 
داشته باشیم؛ گفت: در همین راستا شناسنامه سیاسی هر استان با درنظر داشتن شاخص 
های مربوطه تدوین می شود تا ارزیابی دقیقی از وضعیت سیاسی مناطق اعم از استان و 

شهرستان برای پیشبرد ماموریت ها صورت گیرد.
مدیرکل دفتر سیاسی وزارت کشور همچنین با اشاره به اینکه سند راهبردی در تمشیت امور 
سیاسی هر استان باید تدوین شود؛ گفت: یکی از موضوعات همیشگی در کشور مسائل و 
مطالبات مناطق برای تغییرات در تقسیمات سیاسی استانهاست که این امر نیازمند آموزه 

های عالمانه و کارشناسانه و همکاری کارشناسی ما با دفتر تخصصی ذیربط است.
های کلان کشوری تقویت شود و در این بستر دفتر امور سیاسی وزارت کشور نهایت تلاش 

و کوشش را به عمل خواهد آورد.
  

وزیر کشور :

روالانتخاباستانداران
معقولوطبیعیاست

وزیر کشور گفت: انتخاب استانداران در روال معقول و طبیعی دنبال می شود.
احمد وحیدی در جمع خبرنگاران درباره انتخاب استانداران افزود: انتخاب استانداران یک 
روال معقول و منطقی دارد که انجام می شود و این عجله ای که برخی ها در اظهاراتشان مطرح 
می کنند به نظرم معقول نیست، چون انتخاب استانداران باید از همه ابعاد بررسی شود و همه 

دستگاه های ذیربط بتوانند نظر خود را بدهند تا استانداران هم با قدرت عمل کنند.
وی گفت: هیچ تاخیری در این ماجرا اتفاق نیفتاده است و بعد از بررسی های اولیه و 
تفاهم های لازم و دریافت نظر دستگاه های نظارتی که درباره یک نفر نظر می دهند و احراز 

هویت می کنند، انتخاب صورت می گیرد و این برای ما بسیار مهم است.
وزیر کشور ادامه داد: بعد از رفتن در سیستم هیئت دولت و تایید در آن جا نیز کاملا روال 
طبیعی خودش را طی می کند و الحمدلله تاکنون استانداران بسیار ارزشمند و توانمندی 
انتخاب شده اند و نبایستی برخی ها هرچند اندک در حد یکی دو مورد توانمندی آن ها را 
تضعیف کرد به ویژه که امروز مسئولیت دارند و بایستی این استانداران در خدمت مردم باشند.
وحیدی افزود: تضعیف استانداران تضعیف خدمت به مردم است و کسی که باید تمام 
فکرش متوجه خدمت به مردم باشد نباید تضعیف شود و یکی دو رسانه طوری کار کنند که 

منجر به تضعیف استانداران شود.
وی ادامه داد: همه باید همکاری و کمک کنند و این کار در روال معقول و طبیعی خودش 
دنبال می شود و ما اگر یک هفته دیرتر استاندار را معرفی کنیم، اما کار معقول تر و همه جانبه تر 
باشد بهتر است و الحمدلله تاکنون این گونه بوده است و هرگونه تعجیلی که اصول کار را به 

هم بریزد، پسندیده نیست.
 

امیر عبداللهیان:

ایرانمایلنیستتبادلزندانیان
بهمذاکراتهستهایگرهبخورد

 وزیر امور خارجه ایران در گفت وگوی تلفنی با دبیرکل سازمان ملل متحد گفت: ایران 
موضوع زندانیان را در قالب انساندوستانه می داند و مایل نیست این موضوع به مذاکرات 

هسته ای گره بخورد. 
حسین امیر عبداللهیان وزیر امور خارجه ایران دوشنبه شب  با آنتونیو گوترش دبیرکل 

سازمان ملل متحد به صورت تلفنی به گفت و گو و تبادل نظر پرداخت.
وزیر امور خارجه کشورمان در این گفت وگو با اشاره به اقدامات تروریستی داعش در 
افغانستان در روزهای گذشته، نسبت به وضعیت افغانستان ابراز نگرانی کرد و بیان داشت، 
تحرکات تروریستی و هدف قرار دادن نماز گزاران در کنار حرکت مجدد آوارگان افغانستانی،  

مسئولیت سازمان ملل و دبیرکل آن را در این زمینه بیش از پیش کرده است.
امیر عبداللهیان خواستار اقدام جدی دبیرکل سازمان ملل در توقف و مقابله با تروریسم در 

افغانستان شد.
گوترش اظهار داشت: سازمان ملل متحد ضمن تداوم ارسال کمک های بشردوستانه خود 
به افغانستان، بر تشکیل دولتی فراگیر که شامل همه اقوام و اقلیت های افغانستانی باشد 
تاکید دارد. در ادامه این گفت وگو امیر عبداللهیان به برگزاری کنفرانس منطقه  ای افغانستان 
در تهران اشاره و بیان داشت، قرار است این کنفرانس با حضور وزرای امور خارجه کشورهای 
همسایه افغانستان برگزار شود. وزیر امور خارجه کشورمان در این تماس تلفنی به مذاکرات 
هسته ای نیز اشاره کرد و اظهارداشت، مذاکرات اخیر معاون سیاسی وزارت امور خارجه با 
انریکه مورا مثبت بوده است و در هفته آینده در بروکسل به این گفتگو ها ادامه خواهند داد و 
جمهوری اسلامی ایران از مذاکراتی که نتایج عملی ملموس داشته باشد حمایت می کندو 
چنانچه اعضای برجام به تعهدات کامل خود عمل کنند ایران نیز به تعهدات خود باز خواهد 
گشت. امیر عبداللهیان با اشاره به موضوع تبادل زندانیان افزود: ما موضوع زندانیان را در 

قالب انساندوستانه می دانیم و مایل نیستیم این موضوع به مذاکرات هسته ای گره بخورد.
وزیر امور خارجه همچنین از گوترش برای سفر به کشورمان دعوت به عمل آورد.

گوترش ضمن ابراز امیدواری برای موفقیت مذاکرات هسته ای اظهار داشت، سازمان ملل 
همواره از برجام حمایت کرده و پس از خروج ترامپ، دنبال راهی برای بازگرداندن وضعیت به 

زمان قبل از خروج آمریکا از برجام بوده است.
  

سرلشکر باقری مطرح کرد: 

نظراتایرانوروسیهدرموردتحولات
منطقهنزدیکاست

 رئیس ستادکل نیروهای مسلح جمهوری اسلامی درباره سفر به روسیه گفت: موضوع 
افغانستان و تحولات قفقاز جنوبی مورد بحث قرار گرفت، ایران و روسیه دیدگاه های نزدیکی 
درباره این مسائل دارند. سرلشکر محمدباقری رئیس ستاد کل نیروهای مسلح جمهوری 
اسلامی ایران در گفتگو با شبکه خبری روسیه ۲۴ گفت: در این سفر موضوعات متعددی 
در دستور کار مذاکرات بود و گفتگوها به خوبی پیش رفته است. وی افزود: در بعد مسائل 
دوجانبه روی برخی از موضوعات، از جمله اجرایی شدن قرارداد خرید هواپیماهای جنگنده، 
بالگردهای رزمی و جت های آموزشی، تبادل تجربیات، آموزش نیروها مذاکرات بسیار مفیدی 
داشتیم. باقری به مذاکرات سازنده روز گذشته با ارتشبد والری گراسیموف رئیس ستاد کل 
نیروهای مسلح روسیه اشاره کرد و افزود: در این گفتگوها به طور خاص بر تداوم همکاری 
دو کشور در سوریه و ریشه کنی تروریسم به منظور بازگشت امنیت کامل به سوریه، موضوع 
افغانستان و تحولات قفقاز جنوبی مورد بحث و گفتگو قرار گرفت و ایران و روسیه دیدگاه های 
نزدیکی درباره این مسائل دارند. رئیس ستاد کل نیروهای مسلح گفت: در مجموع باید گفت 
روابط ایران و روسیه در همه زمینه ها در مسیر تعمیق و تحکیم هرچه بیشتر پیش می رود و در 

عرصه نظامی و دفاعی نیز شرایط بسیار خوبی بر مناسبات دوجانبه حکمفرماست.

وزیر راه و شهرسازی خبرداد:

آغازثبتنامازمتقاضیانمسکنازروزچهارشنبه
وزیر راه و شهرسازی گفت: ثبت نام از متقاضیان مسکن  روزچهارشنبه آغاز می شود.

رستم قاسمیا افزود: با راه اندازی سامانه ثمن که از فردا انجام خواهد شد، ثبت نام از 
متقاضیان مسکن در سراسر کشور آغاز می شود.

وزیر راه و شهرسازی با اشاره به اهمیت قانون مجلس در خصوص جهش و رونق تولید 
مسکن گفت: براساس این قانون موظف هستیم سالانه یک میلیون واحد مسکونی ارزان 
قیمت را احداث و در اختیار متقاضیان قرار دهیم. وی افزود: تصمیم ما بر این است که کار را با 

ساخت دو میلیون مسکن آغاز کنیم که در چهار سال به چهارمیلیون واحد برسد.
وزیر راه و شهرسازی همچنین گفت: زمین های مورد نیاز برای این کار در شهر های مختلف 

شناسایی و اقدامات لازم در حال انجام است.

 رییس جمهوری گفت: تقریب مذاهب اسلامی که امام بزرگوار)ره( و رهبر معظم 
انقلاب بر آن تاکید داشته و دارند، حرکتی راهبردی در جهان اسلام است. 

آیت الله سید ابراهیم رییسی روز سه شنبه در آیین گشایش سی و پنجمین 
کنفرانس بین المللی وحدت اسلامی ضمن قدردانی از دست اندرکاران برگزاری 
این نشست، یاد و خاطره آیت الله تسخیری که این بنیاد را بنیان نهادند و شهید 
حاج قاسم سلیمانی که برای ایجاد اتحاد در امت اسلامی اقدامات عملی کرده 

است را گرامی داشت.
وی گفت: اقدامات عملی حاج قاسم و اقدامات علمی آیت الله تسخیری در 
کنار هم برای رفع شبهات، انحرافات در جهان اسلام و ایجاد وحدت و انسجام در 
امت اسلامی بسیار اثربخش بود و حرکت آنان ماندگار و ارزشمند است و به همه 

تلاش ها و کارهای انجام شده در این زمینه ارج می نهیم.
رییس جمهوری اظهار کرد: فکر تقریب مذاهب اسلامی را که امام بزرگوار بر آن 
تاکید داشتند و رهبری هم امروز بر آن تاکید دارند، یک حرکت راهبردی ضروری 
در جهان اسلام است که بر اساس آن وجود مقدس نبی مکرم محور وحدت است.
وی اضافه کرد: با نگاهی به سیره نبی اکرم و پیشوایان و بزرگان دین در می یابیم 
اهل بیت عصمت و طهارت در جهان اسلام رمز وحدت هستند.  آنچه مسلم است 

اتحاد امت اسلامی موضوعیت دارد و همه باید با هم متحد باشیم.
رییسی با بیان اینکه زمانی اتحاد در درون حکومت اسلامی است، گفت: در 
این حالت توصیه می شود اختلاف و تفرقه نکنید حرف تفرقه انگیز بر زبان جاری 
نکنید و مواظب قلم باشید اینها توصیه در درون حکومت اسلامی است تا حرفی 
خلاف وحدت گفته نشود. اما زمانی اتحاد در نگرش به هدف مشترک امت 

اسلامی است.
امت اسلامی حق ندارد دچار توقف شود 

 وی با یادآوری واژه امت اظهار داشت: مجموعه معتقدات و ارزش های دینی 
دارای هدف مشترک هستند.  از عناصر مهم امت، پویایی و داشتن هدف مشترک 
و حرکت است و امت هرگز حق ندارد درجا بزند و دچار ایستایی شود. زندگی او 

ربانی است.
آیت الله رییسی گفت: آنچه از مفهوم امت برداشت می کنیم، هم حرکت و 
پویایی و هم مقصد واحد و مقتدا داشتن است. برای امت اسلامی مقتدا رسول 
خدا است، نگاه به امت باید این گونه باشد که به مقصد واحد و آزادی از نظام سلطه 
نگاه کند. امت اسلامی باید بداند نظام سلطه در پی این است که نگذارد امت 

اسلامی حرکت و پویایی داشته باشد.
رییس دولت سیزدهم اظهار کرد: بعد از جنگ جهانی دوم نظام سلطه تنها 
یک قدرت در مقابل خود می دید و آن نظام اسلام بود. نظام سلطه در این زمینه 
تهدیدهای مختلفی چون تشکیل گروه های تکفیری، دادن اسلحه و پول به آنان 
برای غارت ملت اسلامی، اختلاف انداختن میان امت اسلامی، به کار گماردن 
دولت های سست عنصر و دولتهایی که نه به منافع امت اسلامی بلکه درپی منافع 

خود هستند را در دستور کار قرار داد.
آیت الله رییسی افزود: آنها مقدسات را مورد اهانت قرار دادند، امت اسلامی را 
از هم جدا کردند و از دانشمندان و امت اسلامی چون استثمار قدیم بهره کشی 
کردند و فکر و انرژی دولت های اسلامی به ویژه دانشمندان کشورهای اسلامی و 

مساله اصلی جهان اسلام یعنی فلسطین را نادیده گرفتند.
وی تاکید کرد: امروز برای امت اسلامی، فرصت ها و ضرورت های جدی است، 
قریب دو میلیارد جمعیت امت اسلامی است و گزایش جوانان ما امروز به دین و 

معنویت بیش از همیشه است که این فرصت عالی است.
رییس جمهوری افزود: دوم وضعیتی است که مغرب زمین دارد. امروز ادعاهای 
غرب در طول سال ها با شکست مواجه شده است.  اگر دیروز جوان آرزو می کرد 
در یک فضای فرهنگی و زندگی غربی قرار گیرد امروز می خواهد روی پای خود 

بایستد امروز در منطقه به برکت خون شهدا،  بیداری جوانان را شاهد هستیم.
نباید بیداری اسلامی به سردی گراید

بیداری مساله  این  و  است،  بیدار شده  امروز  اسلامی  امت  رییسی گفت:   

مهمی است. نقش این نشست با برکت برای ارج نهادن به بیداری مهم است. 
به این نشست پربرکت پیشنهاد می کنم نباید این بیداری نباید به سردی بگراید، 
ضرورت هایی که امروز برای این نشست وجود دارد این است که برای توطئه ها 

فهم وجود داشته باشد.
وی گفت: وقتی داعش شکل گرفت برخی به خوبی داعش را درک نکردند. 
همان موقع یادم است که رهبر معظم انقلاب اسلامی اعلام کردند جنس کار 
داعشی ها، جنس کار صهیونیست ها است این کار یک مسلمان نیست که این 
گونه خون بریزد و جنایت کند، معلوم شد آنها ریشه آمریکایی و صهیونیستی دارند.
رییس جمهوری افزود: این توطئه را امروز در لبنان و افغانستان شاهد هستیم و 
دیروز در عراق و سوریه شاهد بودیم. فهم این توطئه بسیار مهم است و روشنگری 

علمای اسلامی مصونیت بخش جوانان در امت اسلامی خواهد بود.
رییسی به علما و دانشمندان حاضر در کنفرانس گفت: نقش علما و روشنگری 
در امت اسلامی و جهان اسلام بسیار اثربخش است که هم انحرافات را رصد کنید 

و هم به موقع هشدار دهید تا امت اسلامی مقابل این توطئه ها مصون بماند.  
وی، نکته دوم مورد تاکید را گسترش همکاری های علمی، فرهنگی و رسانه ای 
عنوان کرد و گفت: نکته سوم تقویت اندیشه تقریبی به عنوان محوری است که 
باید مورد توجه همگان باشد. تقویت اتحادیه های اسلامی در کشورهای مسلمان 
بسیار نقش آفرین است. در متن نگهداشتن مساله فلسطین و جلوگیری از به 
حاشیه کشاندن آن مهم است. رژیم فلسطین همیشه باید در متن باشد و به عنوان 

مساله اول جهان اسلام بر آن تاکید شود.
رییسی خاطرنشان کرد: جمهوری اسلامی مهد آزادگان جهان آمادگی دارد تا 
هم جهاد دوستی، همکاری، همیاری و همگرایی را با قوت دنبال کند و هم به 
عنوان ملجا و پناهی در رفع همه تنازع ها و اختلافات و ایجاد صلح، دوستی، رفاه، 

امنیت، توسعه اقتصادی و توسعه فرهنگی جهان اسلامی اقدام کند.  
ما به دنبال ثبات در کشور های اسلامی هستیم 

 رییس دولت سیزدهم خاطرنشان کرد: دست دوستی همه کشورهای اسلامی 
و همه کسانی که دغدغه دین، مردم و امت اسلامی دارند را می فشاریم و براین 
دوستی تاکید داریم و در پی این هستیم در جهان اسلام فقر، فساد، تروریسم، 
ثبات در  ایجاد  ادامه داد: درپی  باشیم.   رییسی  ثباتی نداشته  و بی  ناامنی 
کشورهای اسلامی هستیم در حالیکه دشمن به دنبال ایجاد بی ثباتی است و 
وحدت را راهبرد امت اسلامی می دانیم در حالی که راهبرد دشمن ایجاد تفرقه 
یا نخواهد،  یا نداند بخواهد  است و معتقدیم در جهان اسلام هر کس بداند 
کلمه ای، سخنی و اقدامی در جهت وحدت شکنی کند در مسیر راهبرد دشمن 
حرکت کرده است و همگان خود را موظف بدانیم وحدت را به عنوان عطیه الهی 

پاس بداریم و بر اتحاد جهان اسلام تاکید کنیم.
رییسی جمهوری اظهار کرد: مقدم همه مهمانان عالیقدر را گرامی می داریم 
امیدوارم این نشست با برکت مرضی رضای خداوند متعال و گره گشای امت 
اسلامی باشد. از حضور جمع حاضر بسیار مسرور شدن و از فرمایشات و بزرگواران 

این جمع بسیار استفاده کردم.

رییسی در آیین گشایش سی و پنجمین کنفرانس بین المللی وحدت اسلامی:

 تقریب مذاهب اسلامی یک حرکت راهبردی در جهان اسلام است

 سخنگوی کمیسیون اصل نود، درباره حذف رانت 
طرح  بررسی  جریان  در  شدن  وکیل  برای  قضات 
قضات  مجلس  مصوبه  اساس  بر  گفت:  تسهیل، 
همچنان می توانند وکیل شوند اما دیگر رانتی ندارند 
و باید چون سایر افراد در آزمون شرکت کرده و حد 
نصاب نمره را کسب کنند و از میانبرهای قانونی دیگر 

خبری نیست. 
علی خضریان درباره مصوبه مجلس درباره حذف 
رانت نمایندگان مجلس و قضات برای وکیل شدن، 
در جمع خبرنگاران گفت: مجلس در طرح تسهیل 
صدور مجوزهای کسب و کار در پی مبارزه با تعارض 
منافع بود و برای همین، هم اختیار تعیین ظرفیت را 
از وکلا گرفت و هم رانت نمایندگان و قضات برای وکیل 

شدن را حذف کرد.
سخنگوی کمیسیون اصل ۹۰  افزود: نمایندگان 
مجلس مساله شخصی با اصناف یا اقشار مختلف 
مانند وکلا ندارد، بلکه فقط در مبارزه با رانت جدی 
هستند و حذف رانت خود نمایندگان گواه این موضوع 

است.

خضریان خاطرنشان کرد: برای قضات چون سایر 
اقشار احترام قائل هستیم اما این دلیل نمی شود که 
تعارض منافع آنها را در این موضوع نادیده بگیریم. 
رویه تا پیش از مصوبه مجلس به این صورت بود که 
بدون  شدن  بازنشسته  از  بعد  می توانستند  قضات 
با  موضوع  این  که  کنند  وکالت  آزمون،  در  شرکت 
توجه به آشنایی قضات با فرآیندها و مقامات قضایی، 
مشکلاتی ایجاد کرده بود. یعنی برخی از این قضات 
که وکیل شده بودند از روابط خود برای پیش بردن 

پرونده ها استفاده می کردند.
قضات  برای  آمده  وجود  به  رانت  داد:  ادامه  وی 
هم به عدالت ضربه می زد و هم سایر وکلا که سالم 
کار می کردند را تحت تاثیر قرار می داد. برای همین 
مجلس نسبت به حذف این رانت و امتیاز ویژه اقدام 

کرد.
قضات  مجلس  طرح  اساس  بر  کرد:  عنوان  وی 
همچنان می توانند وکیل شوند اما دیگر رانتی ندارند 
و حد  آزمون شرکت کرده  افراد در  بقیه  باید مثل  و 
نصاب نمره را کسب کنند و دیگر از میان برهای قانونی 

خبری نیست. نماینده مردم تهران در مجلس یازدهم 
گفت: برخی از حملاتی که این روزها علیه تصویب 
طرح تسهیل صدور مجوزهای کسب و کار صورت 
می گیرد به دلیل منافعی است که به خطر افتاده در 
غیر این صورت دلیلی ندارد علیه طرحی که انحصار را 
از مشاغل و بازار خدمات حقوقی بر می دارد این همه 

حمله صورت گیرد.
خضریان افزود: مجلس در مبارزه با انحصار و رانت 
با کسی از جمله خود نمایندگان تعارف ندارد و برای 
همین هم ضمن رفع انحصار بازار خدمات حقوقی، 

رانت خودش و قضات را حذف کرد.
وی با ابراز امیدواری از تبدیل شدن طرح تسهیل 
قانون اظهار کرد:  به  و کار  صدور مجوزهای کسب 
مجلس تلاش کرده است ملاحظات شورای نگهبان را 
در نظر بگیرد برای همین هم امیدوارم هر چه سریع تر 
این طرح در شورای نگهبان بررسی شود تا اگر اعضای 
محترم این شورا ایرادی تشخیص نداد، طرح تسهیل 
به قانون تبدیل شود و اگر ایرادی هم وجود دارد، در 

اسرع وقت رفع شود.

سخنگوی کمیسیون اصل نود :

مجلسدرحذفرانتقضاتونمایندگانمصمماست

 معاون رئیس قوه قضاییه و رئیس سازمان ثبت اسناد و املاک کشور گفت: اطلاعات 
ممنوع الخروجی افراد در سامانه »ثبت من« به روز است. 

ذبیح الله خداییان روز سه شنبه در حاشیه چهل وششمین شورای عالی مسئولان سازمان 
ثبت و آیین افتتاح ساختمان اداره ثبت در استان های فارس، ایلام، سیستان و بلوچستان، 
کرمان و ایلام در جمع خبرنگاران درباره به روز بودن استعلام ممنوع الخروجی ها در سامانه 
»ثبت من« اظهار داشت: بسیاری از ممنوع الخروجی ها در سامانه ما موجود نیست اما 
اشخاص اگر براساس پرونده های اجرایی ممنوع الخروجی  شوند، در سامانه مطلع خواهند 

شد.
وی ادامه داد: هرکسی با مراجعه به سامانه »ثبت من« می تواند اطلاعات مربوط به املاک 
ثبتی، شرکت ها و برندهای ثبت شده و همچنین همه خدمات ثبتی که ارائه می دهیم را از 

این سامانه دریافت کنند. 
معاون قوه قضاییه اضافه کرد: هر خدمتی که ارائه می دهیم در این درگاه وجود دارد؛ 
ممنوع الخروجی نیز در این سامانه موجود است و نیاز به استعلام از سازمان ثبت نیست. 
خداییان درباره موضوع عدم ثبت ازدواج در روزهای اعیاد تعطیل در برخی دفترخانه ها 
گفت: در اعیاد تعطیل نکردیم و مشکلی وجود ندارد و بخشنامه ای در این رابطه صادر نشده 
است. رئیس سازمان ثبت اسناد و املاک کشور در پاسخ به سوالی درباره طرح تسهیل 

صدور مجوز برای برخی کسب و کارها اظهار داشت: ممنوع کردن به کارگیری قضات در 
امر وکالت، محروم کردن جامعه از افرادیست که سال های سال تجربه کسب کردند و می 
توانند خدمات شایانی ارائه دهند. خداییان افزود: در چنین طرح هایی که بدون بررسی 
کارشناسی تصویب می شود، اعتقاد داریم همه جوانب امر دیده نشده و ممکن است 

بخشی از موضوع به اطلاع نمایندگان رسیده باشد.
وی خاطرنشان کرد: اگر قرار است اصلاحاتی درمورد وکالت صورت گیرد باید با کمک 
قوه قضاییه، دولت و کانون وکلا لایحه جامعی در این خصوص تهیه شود که هم قوانین 
به روز و هم نواقص امر برطرف شود. خداییان گفت: بخشی از کسانی که می توانستند به 
امر وکالت بپردازند اگر این طرح تصویب شود جامعه از خدمات آنها محروم می شود. وی 
ادامه داد: قوه قضاییه در این خصوص با کمک کانون وکلای دادگستری اقدام کرده اما 
یک باره در صحن علنی مطرح شد و قوه قضاییه اطلاعی نداشت. خداییان گفت: از مدت 
ها قبل بحث وکالت مطرح شده و در دستور کار است و لوایح و طرح هایی از سوی معاونت 
حقوقی قوه قضاییه به مجلس تقدیم شدو طرحهایی در مجلس مطرح است. این پیشنهاد 

در قانونی است که ارتباط چندانی به وکالت ندارد.
رئیس سازمان ثبت اسناد و املاک کشور ادامه داد: باید این موضوع به کمیسیون حقوقی 

و قضایی ارجاع و با کمک کارشناسان تصمیم همه جانبه گرفته شود. 

رئیسسازمانثبتاسناد:

ممنوعالخروجیافراددرسامانه»ثبتمن«بهروزاست

از  اسلامی  شورای  مجلس  اجتماعی  کمیسیون  عضو   
تدوین اصلاحیه طرح دو فوریتی در زمینه شفافیت اموال 
مسئولان خبر داد و گفت: در صورت تصویب این اصلاحیه، 
اموال مسوولان  بودن  مورد محرمانه  در  این طرح  ماده ۵ 
حذف می شود.  »علی بابایی کارنامی« با اشاره به مباحث 
طرح شده درباره شفافیت اموال مسوولان گفت: مجلس 
یازدهم درباره محرمانه بودن اموال مسوولان هیچ مصوبه 
ای نداشته است. وی با بیان اینکه فرایند تصویب قانون در 

مجلس مشخص است، گفت: نمایندگان مجلس یازدهم 
در این خصوص تصمیمی نگرفتند و رییس مجلس شورای 
اسلامی هم در یکی از جلسات اخیر مجلس در نطق خود 
در  ساری  مردم  نماینده  کرد.  برائت  اعلام  موضوع  این  از 
مجلس شورای اسلامی افزود: تصویب این اصلاحیه مانع از 
بروز فساد و رانت احتمالی می شود و اعتماد عمومی مردم به 
مسوولان را تقویت می کند.  نایب رییس کمیسیون اجتماعی 
مجلس با تاکید بر لزوم پرهیز از مسائل حاشیه ای اظهار 

کرد: اموال مسوولان باید همانند بقیه مردم شفاف باشد 
و خط کشی بین مردم و مسوولان وجود ندارد و از اساس 
این مرزبندی نادرست است. بابایی کارنامی با بیان اینکه در 
حال تدوین اصلاح طرح دو فوریتی در زمینه شفافیت اموال 
مسوولان هستم، گفت: جمع آوری امضا برای این طرح به 
پایان رسیده و آماده بارگذاری در سامانه مجلس است. در این 
اصلاحیه قرار است ماده ۵ طرح که به محرمانه بودن اموال و 

دارایی های  اموال مسوولان اشاره دارد، حذف شود.

نایب رییس کمیسیون اجتماعی مجلس:

اصلاحیهطرحشفافیتاموالمسوولاندردستورکارقرارمیگیرد
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ایمان / مهدی کرمانی

مدیر کل پیشگیری ورفع تخلفات شهری شهرداری قم از برخورد جدی و 
قاطع با ساخت وسازهای غیرمجاز شهری بخصوص تخلفات مرتبط با حاشیه 

نشینی خبرداد.
احمد رضا شفیعی درگفت و گو با خبرنگارروزنامه ایمان اظهارداشت : 
مجموعه مدیریت شهری شهرداری قم پس از اجرای طرحهای رفع تخلفات 
شهری مرتبط با سدمعبروانتظام بخشی بمعابر وبوستانهاوساماندهی موقت 
دست فروشان باهمکاری وپشتیبانی ارزنده دستگاه های قضایی وانتظامی 
که بحمدلله باتوفیقات قابل توجهی  نیزهمراه بودفاز اول طرح آزمایشی 
جهت کنترل ساخت وسازهای شهری را با استفاده از توان موسسات انتظام 

دربرخی ازمناطق شهری اجرایی نموده است.
آزدسازی صد هزار مترمربع از تصرفات وساخت وسازهای غیر قانونی 
وی افزود :دراین طرح که با جذب وبکارگیری کارشناسان فنی وعمرانی 
در قالب نیروهای پیمانی وبا ارایه آموزشهای مختلف حرفه ای ومهارتی با 
هدف اشنایی بیشتربا قوانین ومقررات وشیوه های برخورد موثر با متخلفین 
در راستای شناسایی بموقع واقدام سریع در جلوگیری از ساخت وسازهای 
غیرمجاز بخصوص در حاشیه شهری با اولویت منطق پر آسیب انجام شد. 
مدیر کل پیشگیری ورفع تخلفات شهری شهرداری قم درادامه  خصوص 
اقدامات اجرایی در رفع تخلفات ساختمانی در حاشیه شهرها بیان داشت 
:دراین طرح که علاوه بر شناسایی وبرخورد با انواع تخلفات ساختمانی  
درداخل شهر با همکاری وپشتیبانی های دستگاه محترم قضایی وانتظامی 
نسبت به برخوردقانونی  با متخلفین وقاچاق سازهاکه درحاشیه شهری با 
تغییر کاربریها وبا تجاوزبه حقوق شهروندی زمینه گسترش ساخت سازهای 
نا ایمن وبدنبال آن افزایش  ناهنجاریهای شهری ایجاد کرده بودند اقدام موثر 
صورت پذیرفت بطوری که از ابتدای اجرای آن بیش از صد هزار مترمربع از 
تصرفات وساخت وسازهای غیر قانونی پس از اجرای احکام قانونی ماده 

۱۰۰آزاد سازی گردید.
مشارکت وعزم عمومی عامل اصلی درریشه کنی  تخلفات ساختمانی

شفیعی تصریح کرد: بحمدلله با تعاملات سازنده ای که در بخشهای قضایی 
وانتظامی درجهت جلوگیری از فعالیتهای ساختمانی غیر مجاز داشتیم  
اقدامات خوبی در برخورد با متخلفین بخصوص در حاشیه شهری صورت 
گرفته است اما برای رسیدن به حد مطلوب در شان شهر کریمه اهل بیت 
حضرت فاطمه معصومه )س( واقدامی موثر وپیشگیرانه نیاز بعزمی عمومی 
میباشد که از یک سو با همکاری ونظارت دقیق دستگاه های مرتبط استانی 

اعم ازسازمان محیط زیست و اداره کل مسکن وشهرسازی وجهاد کشاورزی 
و....وسوی دیگر مشارکت موثرونگاه مسئولانه شهروندان می توان  گام مهمی 

ارزنده ای درراستای ایجاد شهری عاری از تخلف برداشت  .
ساخت وسازهای غیرمجاز نتایج مخربی بر منظر شهری دارد

وی دربخش دیگری از سخنان خود گفت :تخلفات ساختمانی به معنی 
رعایت نکردن ضوابط علمی، فنی و مهندسی در ساخت ابنیه است که در 
شمار مهم ترین و بدترین انواع قانون گریزی ها و ناهنجاری هایی قرار دارد که 
اثرات منفی ناشی از آن بر همه شئون زندگی شهروندان اثرگذار است. وی 
افزود:تخلفات ساخت و سازجدا از دلایل شکل پذیری آن  طیف وسیعی از 
تخلفات در حوزه کالبدی شهرها را شامل می شود که در پی آن مالک یا مالکان 
حقیقی یا حقوقی با نقض قانون وحقوق شهروندی وصرفا با منفعت طلبی 
شخصی به صورت غیرقانونی اقدام به ساخت و سازهای غیرمجازدرمحدوده 
قانونی شهرویا حاشیه شهرها می نمایند؛ این موضوع می تواند نتایج مخربی 
بر منظر شهری، کالبد و محیط شهر و سلامت شهروندان داشته باشد.  
شفیعی درپایان گفت: شهرداری مطابق  قوانین ومقررات موکلف است علاوه 
برصدور  پروانه ساختمانی برای ساخت و سازها در محدوده قانونی شهر با 
برنامه ریزی وسیاست گذاری دقیق با اجرای طرحهای پیشگیرانه ونظارتی از 

هر گونه فعالیت غیرمجاز ونا ایمن عمرانی درشهر جلوگیری نماید .

مدیرکل پیشگیری ورفع تخلفات شهری شهرداری قم درگفت و گو با »ایمان« خبر داد:

برخوردقاطعباساختوسازهایغیرمجازشهری

آخرین وضعیت درمانی مهران غفوریان 
مهران غفوریان روزدوشنبه سر صحنه تصویربرداری سریال نمایش خانگی »نیسان آبی« دچار حمله 
قلبی شد و روزسه شنبه عمل قلب باز او با موفقیت انجام شده است. احسان ظلی پور تهیه کننده سریال 
»نیسان آبی« درباره زمان بستری بودن مهران غفوریان نیز عنوان کرد: امروز از بخش مراقبت های ویژه 
بیرون می آید و به بخش عمومی منتقل می شود که احتمالًا چند روزی باید در بیمارستان بستری باشد. 
تهیه کننده سریال »نیسان آبی« درباره اتفاقی که سر صحنه تصویربرداری این سریال برای غفوریان رخ 
داد بیان کرد: غفوریان دیروز سر صحنه فیلمبرداری دچار مشکل قلبی شد و به سرعت با آمبولانس او را به 
بیمارستان منتقل کردیم و در هنگام رسیدن به درب بیمارستان، ایست قلبی کرد که همان جا احیا شد. 
با این حال قبل از آن هم خودش می دانست که باید برای درمان قلبش به بیمارستان برود ولی این اتفاق 
زودتر برایش رخ داد.این تهیه کننده با اشاره به زمان بازگشت غفوریان به پروژه »نیسان آبی« نیز یادآور 
شد: کار فعلًا متوقف است، بخش هایی که از کار باقی مانده بخش هایی است که خود مهران غفوریان 
بازی دارد که حدود ۲ هفته طول می کشد.وی در پایان بیان کرد: ممکن است دوران نقاهت یک ماه 
طول بکشد اما سلامتی مهران غفوریان از همه چیز برای ما مهمتر است و تا بهبودی کامل این هنرمند 

کار متوقف خواهد بود.

 درگذشت قدیمی ترین خادم حرم حضرت معصومه)س( 
فاطمه  حضرت  مطهر  حرم  خادم  باسابقه ترین   و  قدیمی ترین  حرمی  موسوی  سیدرضا  حاج 
معصومه)س( بر اثر ابتلا به ویروس کرونا در 8۶ سالگی دار فانی را وداع گفت.این خادم آستان مقدس 
کریمه اهل بیت )س( سال ۱۳۱۴در قم متولد شد و از سال  ۱۳۳۶   به خدمت این حرم کبریایی مشرف 
شده بود.پدر آن مرحوم نیز از خادمان حرم حضرت معصومه )س(بود که در حرم مطهر مدفون است.
پیکر این خادم آستان مقدس  بانوی کرامت پس ۶۴ سال خدمت خالصانه به ساحت نورانی حضرت 

معصومه)س(  امروز چهارشنبه در حرم مطهر تشییع و خاکسپاری می شود.

موج ششم کرونا در آبان قطعی است
 دکتر بهرام عین اللهی وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی در حاشیه یادمان اولین سالگرد شهادت 
شهید مدافع سلامت دکتر محمد زارع جوشقانی که روزسه شنبه در بیمارستان شهید لبافی نژاد برگزار 
شد، با بیان اینکه طبق برآورد دانشمندان نه تنها در ایران بلکه در جهان، موج ششم کرونا در آبان ایجاد 
خواهد شد، گفت: ما این نگرانی را داریم و می دانیم که قطعا ایجاد خواهد شد؛ البته ما آمادگی کامل 
برای مبازره با بیماری کرونا در موج ششم را داریم، در همین راستا اکنون بیمارستان ها از نظر وضعیت 

دارویی، دستگاه های تنفسی در آماده باش هستند تا بتوانیم با این بیماری مبارزه کنیم.
 

تجمع مردان بدهکار مهریه مقابل مجلس
روز سه شنبه جمعی از آقایان در مقابل مجلس تجمع کرده و خواستار آن شدند که تعداد پرداخت 
سکه های مهریه که منجر به حبس می شود، کاهش یابد. آن ها پلاکارد هایی در دست داشتند از جمله 
این که »قیمت سکه در زمان انعقاد عقد + نرخ تورم سالانه بانک مرکزی« »طبق قانون حمایت از خانواده 
زن ها در عدم تمکین و انحلال کانون خانواده آزادی مطلق دارد«، »قوانین فمنیسم نمی خواهیم« »طبق 

نظر فق ها حبس مردان به دلیل عدم پرداخت نفقه و مهریه شرعا جایز نیست«.

 اعتراف رییس فدراسیون به ارتباط با جادوگر فوتبال! 
 شهاب عزیزی خادم که شائبه هایی درباره رابطه اش با امیر اسکندری، فردی که درباره اش گفته می 
شود مدعی قدرت های ماورایی است، وجود دارد،  دوشنبه شب گذشته در برنامه زنده فوتبال برتر نه تنها 
به صراحت این رابطه را تکذیب نکرد، بلکه شفاف و صریح گفت چه اشکالی دارد کسی که نفس حق یا 

قلم حقی دارد با نفسش و قلمش به تیم ملی و فوتبال ما کمک کند؟ 

احتمال تعویق بازگشایی مدارس از نیمه آبان ماه
جماعتی، دبیر کمیته علمی ستاد کرونا: گفت :با توجه به بحث های صورت گرفته از طرف متخصصان 
کمیته علمی ستاد کرونا پیشنهاد ما تعویق بازگشایی مدارس از نیمه آبان ماه است.وی افزود :مقرر 
شد کمیته ویژه ای تشکیل شود و ظرف ۴8 ساعت آینده پیشنهادات درباره بازگشایی مدارس به وزیر 

بهداشت اعلام شود.

شهردار منطقه چهارقم خبر داد

کسبرتبهنخستکنترل
پروژهوارزیابیعملکرد

شهردار منطقه چهار از کسب رتبه نخست این منطقه در زمینه کنترل پروژه   
MSP و ارزبابی عملکرد در ۶ ماه نخست سال جاری در بین مناطق هشتگانه 

شهرداری قم خبر داد.
 مهدی اصفهانیان مقدم با بیان اینکه در سال جاری ۱۳۵ پروژه عمرانی ، 
خدماتی ، ترافیکی و فضای سبز در سطح شهرداری منطقه ۴ در حال اجرا می 
باشد افزود از ان تعداد  بیش از ۷۵ درصد آن تأمین اعتبار شده و کمترین فراواني 

تأخیرات را بین مناطق به خود اختصاص داده است .
مهندس مقدم  بیان  داشت تمام پروژه هاي عمراني براساس سیستم  ام اس 
پی  ارزیابي و کنترل مي شود و در پایان ۶ ماهه نخست سال جاري، شهرداري 
منطقه چهار توانست با تلاش شبانه روزي همکاران خدوم رتبه نخست را در تمام 
پروژه ها به خود اختصاص داده و با برنامه ریزي دقیق و کنترل شده با کسب 
نمره ۹۵ ارزیابی عملکرد و ۹۳.۵ کنترل پروژه بتواند در بین مناطق هشت گانه 

به این مهم دست یابد .
شهردار منطقه چهار قم تصریح کرد با اشاره به برنامه ریزي مدون صورت گرفته 
در منطقه براي پیشبرد اهداف، در ۶ ماهه نخست سال جاری بهره برداری از 
۳۵۰ هزار متر مربع بوستان جنگلی ، بهره برداری از ۱۱۰ هزار متر مربع بوستان 
تفرجگاهی ، اجرای بیش از ۳۰ هزار متر مربع آبیاری تحت فشار و قطره ای 
،اجرای  ۱۳۵ هزار متر مربع آسفالت ، تراش و ترمیم ۱۳ هزار متر مربع آسفالت 
، احداث ۵ هزار متر مربع پیاده رو سازی و اجرای بیش از ۳۹۰۰ متر طول 

جدولگذاری در سطح منطقه انجام شده است .
مهندس مقدم در پایان اظهار امیدواری نمود که ظرف مدت ۳ ماه آینده 
بتوانیم بیش از 8۰ درصد اعتبارات منطقه را هزینه کرده و اکثر پروژه ها را به 
مرحله افتتاح و بهره برداری شهروندان محترم برسانیم که اجرا و بهره برداری از 
این پروژه ها در حوزه های مختلف فنی عمرانی – زیست محیطی و فضای سبز 
و ترافیکی نقش بسیار مهمی در افزایش رضایت شهروندان محترم و شادی و 

نشاط و امید آفرینی در سطح جامعه در پی خواهد داشت .
 

 معاون فنی و عمرانی شهرداری قم خبرداد:

پیشرفت۲۱درصدیتقاطع
غیرهمسطحمیداننماز

معاون فنی و عمرانی شهرداری قم با اشاره به آخرین وضعیت پروژه تقاطع 
غیرهمسطح میدان نماز گفت: در حال حاضر پیشرفت فیزیکی این پروژه 
بیش از ۲۱ درصد است که به دلایل مختلف، درصدی از برنامه زمان بندی عقب 

هستیم.
تقاطع  پروژه  احداث  وضعیت  آخرین  به  اشاره  با  حلوائی زاده  عباس 
غیرهمسطح میدان نماز اظهار داشت: قرارداد این پروژه با اعتباری بالغ بر ۶8 
میلیارد تومان مبلغ اولیه، میان شهرداری و شرکت بناسازان انعقاد شده است که 
در این راستا این تقاطع غیرهمسطح در بلوار فردوسی و بلوار جمهوری اسلامی 

اجرا می شود
وی با بیان اینکه محور بلوار جمهوری اسلامی در این تقاطع به صورت روگذر 
با دو خط رفت وبرگشت و با عرض ۲۰ متر اجرا می شود،  ابراز کرد: مدت قرارداد 
این پروژه ۱8 ماهه است و در حال حاضر پیشرفت فیزیکی آن بیش از ۲۱ درصد 

است که مقداری به دلایل مختلف درصدی از برنامه زمان بندی عقب هستیم.
معاون فنی و عمرانی شهرداری قم در مورد دلایل تاخیر پروژه میدان نماز از 
برنامه زمان بندی تصریح کرد: بروز مشکلاتی در تأمین سیمان و قطعی برق در 
کارخانجات، تعلل در تولید مصالح، وجود معارض و تأسیسات ازجمله دلایل 

مهم در تاخیر از برنامه زمان بندی برای این پروژه است.
وی اذعان کرد: در این پروژه علاوه بر رفع معارضات، جابه جایی تأسیسات نیز 
زمان زیادی به خود اختصاص داد و با جابه جایی بخش آبیاری فضای سبز و برق 

و گاز، طرح را پیش بردیم.
به گفته حلوایی زاده، در این پروژه ۱۵۳ حلقه شمع وجود داشته که 8۰ درصد 
آن انجام و بخش عمده ای از شمع ها حدفاصل نماز و فردوسی تمام شده است.
وی خاطرنشان کرد: یکی دیگر از دلایل مهم در عقب افتادن پروژه، مشکلات 
مالی است، که با توجه به اینکه پروژه وسعت زیادی دارد پروژه با رفع موانع مالی، 

سرعت بیشتری می گیرد.
 

مدیرعامل سازمان پارک ها و فضای سبز شهرداری قم خبرداد:

اتصالبوستان۱۰۰۰هکتاریبهشبکه
آبیاریتحتفشار

مدیرعامل سازمان پارک ها و فضای سبز شهرداری قم از اتصال فضای سبز 
محدوده بوستان هزارهکتاری به شبکه آبیاری تحت فشار با اعتبار ۴ میلیارد 

ریالی خبر داد.
بوستان  تحت فشار  آبیاری  و  لوله گذاری  پروژه  به  اشاره  با  جوادیان  پیام 
هزارهکتاری اظهار کرد: این پروژه در راستای تقویت شبکه آبیاری تحت فشار در 
سطح شهر و حذف آبیاری تانکری در محدوده پردیسان بوستان هزار هکتاری 

اجراشده است.
وی با تأکید بر اینکه هزینه ای بالغ بر ۴ میلیارد ریال برای این پروژه توسط 
شهرداری هزینه شده است افزود: بیش از ۴۰۰ متر لوله ۱۱۰ میلی متری و 
قریب به ۲۵۰۰ متر لوله ۵۰ و۶۳ میلی متر و هزار متر لوله ۲۵ میلی متری در 

این پروژه به کار رفته است.
مدیرعامل سازمان پارک ها و فضای سبز شهرداری قم خاطرنشان کرد: این 
پروژه ۳ هزار و ۵۰۰ متر از خیابان کوچه یک مولوی )پشت دانشگاه قرآن و 
عترت( و خیابان اندیشه، خیابان شهید آقا یوسفی، شهید آقا محمدی، زمرد 
و ایمان واقع در پردیسان را از آبیاری تانکری جدا و به شبکه آبیاری تخت فشار 

متصل می کند.
وی با اشاره به اقداماتی که در سال های اخیر در راستای کاهش آبیاری تانکری 
در سطح شهر صورت گرفته است خاطرنشان کرد: بیش از 8۵ درصد فضاهای 
سبز سطح شهر که امکان راه اندازی سیستم های تحت فشار را داشته اند به این 

سیستم مجهز شده اند.

مدیرمنطقه هشت شهرداری قم :

احداث4پارکینگدرپردیسان
مدیرمنطقه هشت شهرداری قم از ساخت چهار پارکینگ در پردیسان خبر داد 
و گفت: این پارکینگ ها در بوستان های محله ای این منطقه شهری ساخته شده 
است. محمد رمضانی با اشاره به برنامه ریزی منطقه هشت برای توسعه پارکینگ 
در این منطقه شهری اظهار داشت: متراژ پارکینگ های جدید ساخته شده 
توسط منطقه، سه هزار و ۹۴۰ مترمربع است و در بوستان های محله سه مسکن 
مهر و بوستان های محله هشت مورد افتتاح قرارگرفته و شهروندان در حال 

استفاده از آن هستند.

جانشین فرمانده انتظامی استان قم خبرداد:

کشف46کیلوگرمتریاکدرعملیاتمشترکپلیس
جانشین فرمانده انتظامی استان از دستگیری 8 تن از قاچاقچیان مواد مخدر و کشف ۴۶ کیلوگرم تریاک 

در عملیات مشترک پلیس خبر داد 
 سردار بهادر اسماعیلی با اعلام این خبر اظهارداشت: در پیگیری اطلاعاتی پلیس مبارزه با مواد مخدر 
استان قم مشخص شد، چندتن از قاچاقچیان قصد انتقال یک محموله مواد مخدر را از استان کرمان به 

خوزستان و سپس خرم آباد دارند، بنابراین موضوع در دستور کار مأموران این پلیس قرار گرفت.
وی اضافه کرد: در ادامه با اعلام به پلیس مبارزه با مواد مخدر استان خوزستان شهرستان ایذه، ۷ نفر 

قاچاقچی در ارتباط با این پرونده دستگیر و یک دستگاه پژو پارس نیز از متهمان توقیف شد.
جانشین فرمانده انتظامی استان قم افزود: در بررسی هایی که صورت گرفت مشخص شد خودرو وانت بار 
حامل قاچاق تریاک به علت خرابی در شهرستان لردگان است، بنابراین طی هماهنگی با پلیس مبارزه با مواد 
مخدر استان چهارمحل و بختیاری شهرستان لردگان، خودرو مذکور توقیف و ۹بسته مواد مخدر از نوع تریاک 

در مجموع به وزن ۴۶ کیلوگرم که به صورت حرفه ای جاسازی شده بود کشف و متهم دستگیر شد.
سردار اسماعیلی گفت: در نهایت متهمان به همراه پرونده تشکیل شده تحویل مرجع قضائی شدند. 

 
فرمانده انتظامی شهرستان قم خبرداد:

دستگیریسارقانخودروحیناوراقپراید
فرمانده انتظامی شهرستان از دستگیری ۲ سارق حرفه ای خودرو حین اوراق یک دستگاه پراید در قم خبر 

داد
 سرهنگ مراد حسین جعفریان اظهارداشت: در پی وقوع چندین فقره سرقت خودرو و داخل خودرو در قم، 

موضوع به صورت ویژه در دستور کار مأموران انتظامی استان قرار گرفت.
وی افزود: در تحقیقات پلیس مشخص شد سارق با یک دستگاه پژو ۴۰۵ در محل های سرقت حاضر و با خم 

کردن درب خودروها آن ها را سرقت و یا محتویات داخل شان را سرقت می کند.
فرمانده انتظامی شهرستان قم گفت:در ادامه با گستره تحقیقات پلیس خودرو متهم توسط مأموران انتظامی 
کلانتری ۱۷ شهید بهشتی روئیت و نسبت به توقیف آن اقدام شد. وی اضافه کرد: با توجه به اینکه راننده 
خودرو یک خانم بود وی در تحقیقات پلیس از وقوع این سرقت ها توسط برادرش که فردی بلامکان است، 
پرده برداشت. فرمانده انتظامی شهرستان قم تصریح کرد: در نهایت با تلاش مأموران کلانتری مخفیگاه متهم 

شناسایی و به همراه همدستش حین اوراق یک دستگاه پراید و یک دستگاه موتورسیکلت دستگیر شدند.
سرهنگ جعفریان گفت:در نهایت متهمان به انضمام پرونده تشکیل شده برای انجام مراحل قانونی تحویل 

مرجع قضائی استان شدند.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی قم:

۲6۸بیمارکروناییدربیمارستانهایقم
بستریهستند

رئیس دانشگاه علوم پزشکی قم با اشاره به بستری ۴۵ بیمار کرونایی جدید در مراکز درمانی قم گفت: 
متاسفانه ۶ بیمار کرونایی در ۲۴ ساعت گذشته در قم فوت کردند.

محمدرضا قدیر با اشاره به پذیرش ۴۹ نفر در ۲۴ ساعت گذشته در اورژانس مراکز درمانی قم با تشخیص 
احتمالی و مشکوک به کرونا گفت: ۴۵ نفر از این افراد در بخش درمانی بیمارستان های قم بستری شده اند.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی قم با اشاره به اینکه ۷۱ نفر از کسانی که در روزهای گذشته بستری بودند 
مرخص شدند، افزود: در حال حاضر ۲۶8 نفر مشکوک به کرونا در بیمارستان های قم بستری هستند که حال 
۷۵ نفر از آنها وخیم است. وی ادامه داد: متأسفانه در ۲۴ ساعت گذشته ۶ بیمار در اثر کرونا در قم فوت شدند.
قدیر تعداد تست های گرفته شده در ۲۴ ساعت گذشته را 8۴۹ مورد عنوان کرد و گفت: نتیجه ۱8۰ تست در 

استان مثبت بوده و ۹۷۲ هزار و ۱۲8 دوز واکسن نیز به افراد تزریق شده است.

مدیرکل تعزیرات حکومتی استان قم خبرداد:

کشفمقادیریزیادذرتوکنجالهسویاازیکانبار
مدیرکل تعزیرات حکومتی استان قم ازکشف مقادیری زیاد ذرت و کنجاله سویا از یک انبار به علت عدم اعلام 
موجودی خبرداد. مهدی ریاضی با اعلام این خبر اظهارداشت : در راستای حمایت از حقوق مصرف کنندگان، 
با حضور محمدزاده، رئیس شعبه دوم تجدیدنظر این اداره کل طی گشت مشترک با بازرسان سازمان صنعت، 
معدن و تجارت و پلیس امنیت اقتصادی استان از انبار یک بنگاه اقتصادی مقدار ۵۰ تن ذرت و ۵۰ تن کنجاله 
سویا را به علت عدم رعایت ضوابط اختصاصی و عدم اعلام موجودی جمعاً به ارزش ۲,۶۱۰,۰۰۰,۰۰۰ ریال 

کشف و ضبط نموده  اند.

طرح:سجادجعفری

آسیببهسلامترواندانشآموزانباتعطیلیمدارس

رییس پلیس آگاهی فرماندهی انتظامی استان قم بابیان اینکه قم پایین ترین 
آمارجرایم خشن درکشوررا دارد گفت : براساس آخرین آماراعلامی ۱/۵ درصد 

ازجرایم خشن که درکل کشوررخ می دهد مربوط به استان قم است .
سخنانی  طی  ایمان  قهرمانپوردربازدیدازروزنامه  میکائیل  سرهنگ 
اظهارداشت:درسال جاری جرایم خشنی همچون سرقت مسلحانه، آدم ربایی 

و غیره در استان قم نداشته ایم واین استان درکل جرایم رتبه ۱۳ کشور را دارد.
وی بااشاره به اینکه سال گذشته ۴ مورد جرایم خشن دراستان قم رخ دادکه 
همه آنها کشف و متهمان دستگیرو تحویل دستگاه قضایی شدند که احکام 

قضایی نیز برای آنها صادر شده است .
رییس پلیس آگاهی فرماندهی انتظامی استان قم اضافه کرد :حکم سارقان 
مسلح طلا فروشی که سال گذشته اقدام به سرقت از طلا فروشی ۱۴ متری 
امام حسین )ع( و۲۰متری شهید بهشتی نیز صادر شده و بزودی اجرا خواهد 
شد. وی ادامه داد::میزان وقوع قتل دراستان قم به نسبت سایر استان های 
کشور پایین است ودر شش ماه نسخت امسال  میزان قتل در این استان تک 
رقمی بوده است که امیدوارم همین روند در شش ماه دوم سال جاری نیز ادامه 

یابد.
بالای 5۰درصد خودورهای سرقتی در قم کشف شده است

خودورهای  بالای۵۰درصد  گفت:  خود  ازسخنان  دیگری  دربخش  وی 
خودورهای  ۵۳درصد  ،همچنین  است  شده  کشف  قم  دراستان  سرقتی 
سرقتی درسایر استانها و خودو های که در سرقت مشارکت داشتند که قصد 
است.  شده  کشف  نیز  داشتند  را  قم  استان  مواصلاتی  محورهای  عبوراز 
سرهنگ قهرمانپورافزود:خوشبختانه با وجود افزایش سرقت دراکثر استانهای 
کشوردرشش ماهه نخست امسال ، دراستان قم شاهد کاهش یک درصدی 
سرقت ها هستیم. رییس پلیس آگاهی فرماندهی انتظامی استان قم تصریح 
کرد:اکثرسرقت های کلان شهرقم  شامل سرقت از منزل و خودرو درمحلات 
متمول نشین رخ می دهد واکثرسارقین دستگیرشده غیربومی وبیشترازاستان 
های غربی  وجنوبی کشورهستند، از آنجایی که استان قم استانی زائرپذیرو 
مهاجرپذیرو جمعیت شناوردارد  آنها تحت عنوان زائر مرتکب سرقت می شوند.

وی افزود: بیشترسرقت ها ازمنازلی صورت گرفته ای که لامپ های آنها ۲۴ 
ساعته روشن ، مطمئن شدن نبود کسی در منزل با گذاشتن تراکت تبلیغاتی 

و چندین بارزنگ زدن  ،نداشتن دوربین و قفل و بند درست غیره بوده است .
توصیه های برای پیشگیری از سرقت منزل با شگردهای مختلف 

سرهنگ میکائیل قهرمانپوردرادامه  به منظور پیشگیری از سرقت منزل با 
شگردهای مختلف و ناکام گذاشتن سارقان، از شهروندان خواست تا با رعایت 
نکات زیر از سرقت منازل خود جلوگیری کنند.۱-مقابل تمام پنجره ها به 
ویژه در طبقات همکف، نورگیر، پاسیو و روی دیوار های کوتاه، حفاظ مقاوم و 
مطمئن نصب شود.۲-حفاظ دیوار ها طوری تعبیه شون که اگر تیر چراغ برق، 
علمک گاز، درخت یا ماشینی در کنار آن قرار داشت سارقان نتوانند با بالا رفتن 
از آن ها از روی دیوار عبور کنند.۳-برای ایمنی بیشتر منزل خود، از سیستم 
های دزدگیر و دوربین های مداربسته استفاده شود.۴-در محیط های آپارتمان 
به همسایگان بخصوص سالخوردگان توجه و آموزش داده شود از ورود افراد 
ناشناس تحت عنوان متکدی،فالگیر،رمال و...به داخل ساختمان و منزل خود 
ممانعت بعمل اورند.۵-از ورود افرادی که به عنوان مامور انتظامی،دارایي،شهر
داري،سرشماری،کارگر خدماتي،مامورآب،برق،تلفن،گاز،به منزله ارایه خدمات 
به منزل شما مراجعه مي کنند پس از شناسایی و در صورت حصول اطمینان ، 

فقط اجازه ورود به محدوده مورد نیاز داده شود.
توصیه های برای پیشگری از جرایم کارت به کارت

رییس پلیس آگاهی فرماندهی انتظامی استان قم دربخش دیگری ازسخنان 
خود بابیان اینکه درخصوص کلاهبرداری کارت به کارت شهروندان باید به 
نکات زیر توجه نمایدگفت :ارسال پیامک یا تماس تلفنی ، با عناوین گوناگون 
از جمله برنده شدن و هدایت شما به سوی دستگاه خودپرداز ، واریز وجه نقد 
، ارسال هدیه به درب منزل و درخواست کد ملی و... به بهانه های مختلف از 
شگرد های کلاهبرداران است .وی افزود : اگر قرار است پولی از طریق کارت 
بانکی به حساب شما منتقل شود لازم نیست به بخش انتقال وجه دستگاه وارد 

شوید اصرار طرف مقابل در این باره نشانه کلاهبرداری است .
سرهنگ قهرمانپوردر پایان با بیان اینکه بیایید هشدار های پلیسی راجدی 
مرکز  با  را  لازم  اطلاعات  و  اخبار  هرگونه  شهروندان  کرد:  عنوان   ، بگیریم 

فوریت های پلیسی ۱۱۰ در میان بگذارید .
روح اله کرمانی سردبیرروزنامه ایمان نیز دراین دیدار گزارشی ازروند فعالیت 
های روزنامه ایمان ارائه کرد و گفت : روزنامه ایمان بعنوان نخستین روزنامه 
استان قم  با آگاهی کامل ازرسالت پلیس بیشترین تعامل و همکاری را طی 

سالیان گذشته با فرماندهی انتظامی استان قم داشته است.
وی با اعلام آمادگی برای درج هشدارهای پلیسی برای آگاهی هرچه 
سارقان   شگردهای  شدن  پیچیده  به  افزود:باتوجه  شهروندان  بیشتر 
مردم  بیشتر  آگاهی  برای  ها  ظرفیت  ازهمه  باید  ومجرمان  ،وتبهکاران 
درمواجهه با آنها استفاده شود تا شاهد کاهش خسارات مادی ومعنوی به 

شهروندان باشیم.

رییس پلیس آگاهی استان قم دربازدید از» روزنامه ایمان«:

قم پایین ترین آمارجرایم خشن درکشوررا دارد


